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Miha Marinko 

V ponedeljek se je vsa Slovenija poslovila še od enega 
svojih revolucionarnih sinov. V grobnico narodnih herojev 
na Trgu revolucije v Ljubljani so z najvišjimi vojaškimi 
častmi položili posmrtne ostanke Mihe Marinka. 

Tovariš Miha Marinko, narodni heroj, predvojni re-
volucionar, prvi komisar slovenske partizanske vojske, 
dolgoletni član CK KPJ in CK ZKJ, sekretar CK KP in CK 
ZK Slovenije, predsednik ljudske skupščine LRS in predse-
dnik vlade LRS, predsednik glavnega odbora SZDL 
Slovenije in član sveta federacije, je v petek zaradi oslabe-
losti srca preminil v Ljubljani v 83. letu starosti. 

Po vsej Sioveniji so bile v dneh do pogreba številne 
spominske seje in komemoracije, na katerih so se delovni 
ljudje in občani spominjali Mihe Marinka, velikega borca 
za pravice delavcev. 

Na zadnjem slovesu se je v imenu mesta Ljubljane od 
Mihe Marinka poslovil predsednik MK ZKS Ljubljana Jo-
že Smole. Dejal je, da se občani Ljubljane svečano 
zaobljubljajo, da bodo spoštovali moralna in etična 
načela, ki jih je tako predano spoštoval Miha Marinko, saj 
vsi le tako lahko premagujemo težave in si odpiramo per-
spektivo razvoja. 

V imenu jugoslovanskih komunistov je ob žari govoril 
Dušan Dragosavac, član predsedstva CK ZKJ in med dru-
gim dejal, da je bila življenjska pot Mihe Marinka taka, 
kot je pot njegovega naroda, ki jo je opisoval v svojih de-
lih Ivan Cankar. 

Andrej Marine se je poslovil od pokojnega Mihe 
Marinka v imenu Slovenije. Ko je govoril o njegovi ži-
vljenjski poti, je dejal, da je bil Miha Marinko velik člo-
vek, revolucionar in prijatelj. „Hvala za vse, kar si storil. 
Za to je bilo vredno živeti, kot si sam večkrat poudarjal," 
je sklenil poslovilni govor Andrej Marine. 

Kako zbrati dodatna sredstva za Topolšico 
Člani velenjskega izvršnega 

sveta so na 61. seji namenili vso 
pozornost poročilu o odkupu pše-
nice. O tem smo v Našem času že 
pisali. Na seji so menili, da je bila 
akcija setve pšenice v velenjski ob-
čini v letošnjem letu zares uspešna, 
zato so izrekli vso pohvalo tako te-
meljni organizaciji kooperantov 
Kmetijstva Šoštanj, njihovim stro-
kovnim delavcev in seveda vsem 
kooperantom, ki so se v akcijo 
vključili tako prizadevno. Na .seji 
pa so potrdili tudi že setveni načrt 
pšenice za prihodnjo sezono. Gle-
de na to, da bo naslednje leto v 
občini Velenje precej manj plodne 
zemlje, saj se bo pogreznil še del 
družmirskega polja, načrtujejo tu-

J L manjšo setev pšenice. Na dru-
žbenih posestvih naj bi je pose-
jali le 4 ha, v kooperaciji pa 50 ha. 
Nabavili so že umetna gnojila, na-
ročili so tudi že semensko pšenico. 
Storili pa bodo tudi vse, da bodo 
pravočasno nabavili zaščitna sred-
stva. 

Seja predsedstva 
OKZKS 

Jutri ob 18. uri bo v sejni 
sobi DPO občine Velenje 48. 
seja Predsedstva občinskega 
komiteja ZKS. 

Spregovorili bodo o pripravi 
na 12. sejo OK ZKS, o vlogi in 
nalogah ZK pri uresničevanju 
politike ekonomske stabilizaci-
je v sedanjem obdobju ter o 
delu občinske organizacije ZK 
v jesenskem obdobju. 

S prerazporeditvijo delavc|ev večja 
proizvodnja 

Prerazporeditve delavcev 
so eden od pogojev za načr-
tovano povprečno 40-odsto-
tno povečanje proizvodnje v 
Gorenje TGO. 

Večja izkoriščenost proiz-
vodnih zmogljivosti je eden 
od osnovnih pogojev za sana-
cijo Tovarne gospodinjske 
opreme Gorenje Titovo Ve-
lenje oziroma za uspešnost 
stabilizacijskih prizadevanj. 
Zadnja leta je bila proiz-
vodnja v Gorenju TGO pre-
cej pod načrtovanim in mo-
žnim obsegom. Jun i j a in ju-
lija letos se je fizični obseg 
proizvodnje že povečal; ju-
nija je bila dosežena rekor-
dna mesečna, proizvodnja 
zadnjih štirih let, v tozdu 
Zamrzovalniki pa so 29. ju-
nija dosegli tudi največjo 
dnevno proizvodnjo doslej. 

Ker se je oskrba z reprodukcij-
skimi materiali in sestavnimi deli 
izboljšala, večjih težav pa ob ma-
ksimalnem angažiranju dobavi-
teljev in kooperantov ne priča-
kujejo tudi do konca leta, je bilo 
potrebno za načrtovano, v po-
vprečju 40-odstotno povečano 
proizvodnjo v obdobju september 
— december, v primerjavi s prvim 
polletjem 1983, zagotoviti tudi 
potrebno kadrovsko zasedbo v 

proizvodnih tozdih. Največji pri-
manjkljaj proizvodnih delavcev 
imajo tozdi Hladilniki. Štedilniki 
in Pralna tehnika, kjer je, zaradi 
velikeea iznada nroizvodnie v 
prvem polletju, predvideno naj-
večje povečanje fizičnega obsega 
proizvodnje. I o naj bi dosegli tudi 
z uvedbo dodatnih delovnih iz-
men. 

Ob ugotovitvi, da so skupne in 
režijske službe v velenjskem delu 
Gorenja preštevilne. saj se je 
zadnja leta neodvisno od gibanja 
proizvodnje oziroma obsega del 
povečalo število režijskih delav-
cev. so se v Gorenju odločili, da 
manjkajoče proizvodne delavce 
ne zagotovijo z novimi zaposlit-
vami, ampak s prerazporeditvijo 
delavcev izskupnih služb Gorenje 
TGO, Gorenje Promet Servis, 
Gorenje Interna banka in DSSS 
Gorenje sozd. Pri izbiri delavcev 
za prerazporeditev so upoštevali 
ustreznost izobrazbe za dela in 
naloge, ki so j ih posamezniki do-
slej opravljali, delovno dobo, sta-
rost. zdravstveno stanje, socialni 
položaj in uspešnost dela. Režijski 
delavci pa so izpolnili tudi anketo, 
s katero so posredovali podatke o 
niihovem noiožai" 

S ponedeljkom 22. avgusta je 
bila prerazporejena iz delovnih 
skupnosti skupnih služb in režij-
skih del v Gorenju TGO, Gorenje 
Promet — Servis. Gorenje Interna 
banka in delovne skupnosti sozda 

Gorenje, v proizvodnjo prva 
skupina 248 delavcev, v pretežni 
meri takih, ki nimajo ustrezne 
izobrazbe za dela in naloge, ki so 
j ih opravljali sedaj. Skladno s 
potrebami proizvodnje pa bodo 
začasno, do konca leta 1983, pre-
razporedili v naslednjih dneh iz 
spremljajočih dejavnosti Gorenje 
TGO v proizvodnjo še 118 de-
lavcev. Tako bo v prvi fazi pre-
razporejenih iz skupnih in režij-
skih služb ter spremljajočih deja-
vnosti v velenjskem delu Gorenja 
vproizvodne tozde Gorenje TGO 
366 delavcev. 

Z akcijo prerazporejanja de-
lavcev izskupnih in režijskih služb 
ter spremliaiočih dejavnosti v 
proizvodne tozde, bodo skladno s 
potrebami posameznih tozdih, 
nadaljevali tudi v prihodnje. 
Predvideno pa je še prerazpore-
janje drugih delavcev na ustre-
znejša delovna mesta. 

Velika večina delavcev v vele-
njskem delu Gorenja je z razu-
mevanjem sprejela ukrepe za 
večjo izkoriščenost obstoječih 
proizvodnih zmogljivosti, saj se 
zaveda, da bo mogoče le na ta 
način povečati fizični obseg pro-
izvodnje, katerega večji del bo 
namenjen prodaji na konverti-
bilna tržišča, na ta način pa tudi 
uspešnejše odpravljati težave, v 
katerih se je znašla Tovarna go-
spodinjske opreme Gorenje Ti-
tovo Velenje. 

Na izvršnem svetu so predstavni-
ki temeljne organizacije kooperan-
tov Kmetijstvo Šoštanj opozorili 
na težavo, ki je nikakor ne morejo 
razrešiti. Nabaviti ni mogoče ne-
katerih rezervnih delov za kmetij-
sko mehanizacijo. V prvi vrsti so 
izpostavili pomanjkanje gum za 
traktorje. Sami so se že odločili, 
da bodo del deviznih sredstev na-
menili za to, saj kranjska Sava 
zahteva devizno soudeležbo. Člani 
izvršnega sveta so sprejeli sklep, da 
je potrebno to vprašanje posredo-
vali republiškemu komiteju za 
kmetijstvo, saj je nedopustno, da 
prihaja do takšnih motenj v kme-
tijstvu v času, ko stroje najbolj 
potrebujejo. 

Vso pozornost so na zadnji seji 
namenili tudi izgradnji Zdravilišča 
Topolšica. Kot smo v Našem času 
že poročali je prišlo pri gradnji do 
kasnitev. Investitor in izvajalci del 
so sedaj že izdelali nov terminski 
plan, ki predvideva, da bodo dela 
končali tri tedne kasneje kot so se 
dogovorili prvotno. Tako naj bi 
izvajalci del pripravili vse potrebno 
za prvi tehnični pregled do 15. ok-
tobra, do 15. novembra odpravili 
vse morebitne pomanjkljivosti, s 
30. novembrom pa naj bi začel ob-
jekt že poskusno obratovati. Z no-
vim letom pa naj bi nemoteno 
steklo delo v novem zdravilišču. 

Pojavila pa se je nova težava, saj 
so sredstva za to naložbo že pov-
sem izčrpana. Člani izvršnega sve-
ta so izrekli kritiko Zdravstvenemu 
centru Velenje, ki bi moral pristo-
piti k razrešitvi tega vprašanja že 
veliko prej, ne pa sedaj, ko bi jim 
morala bili poglavitna skrb, kako 
bodo pritegnili dovolj gostov. Ze 
dal j časa pa je bilo tudi znano, da 

sredstva, ki so bila predvidena po 
planu, ne bodo zadoščala za do-
končno izgradnjo tega zdravilišča 
v Topolšica. Investitor Zdravstveni 
center Velenje je predlagal izrvšne-
mu svetu več variant, kako bi 
zbrali dodatna sredstava. Člani 
izvršnega sveta so jih potrdili. Med 
drugim so podprli pogovore z 
možnimi sovlagatelji kot so Emo-
na Globtur in še katere druge turi-
stične agencije. Poleg tega pa naj 
bi večje delovne organizacije v ob-
čini in tudi izven nje odkupile ne-
kaj posteljnih zmogljivosti, v zdra-
vilišču Topolšica, kamor bi poši-
ljali na rekreativno zdravljenje 
svoje delavce. Predlagali pa so še, 
da bi dosedanja sovlagatelja (ESO 
in Vegrad) povečala svoje deleže. 

Na dnevnem redu zadnje seje 
izvršnega sveta je bilo še več dru-
gih pomembnih točk. Med drugim 
so spregovorili o neodgovornem 
obnašanju Oskrbe Dravograd, ki 

ima trgovino v Topolšici. Dovolili 
so si namreč, da so jo, kljub temu 
da je v kraju edina preskrbovalna 
trgovina, v času kolektivnega do-
pusta enostavno zaprli. Člani 
izvršnega sveta so takšno ravnanje 
ostro obsodili, o tem pa bodo po-
leg odgovornih te delovne organi-
zacije obvestili tudi izvršni svet 
skupščine občine Dravograd. 

Razpravljali so še o vlogi Marja-
na Komarja za odprtje obrti, pro-
daje na drobno v krajevni skupno-
sti Edvarda Kardelja. Menili so, da 
se ta vloga zaradi deficitarnosti  te 
obrli ugodno razreši. Omeniti velja 
še to, da so izdali dovoljenje za 
izdajo lokacijskega dovoljenja za 
obnovitev podstrešij objektov 
med Kidričevo, Šlandrovo in Ker-
snikovo cesto. To so storili na po-
budo Rudnika lignita, ki je lastnik 
teh objektov. Tako naj bi v krat-
kem v Titovem Velenju pridobili 
okoli 50 podstrešnih stanovanj. 

M. Zakošek 

Bo končano do konca leta? 

Varno v šolo 
Svet za preventivo in vzgojo- v 

cestnem prometu je pripravil v 
ponedeljek v sodelovanju s Posta-
jo milice Titovo Velenje pogovor 
na temo Vama pot v šolo. Pogo-
vora so se udeležili tudi pred-
stavniki Avlo moto društva, Zveze 
šoferjev in avtomehanikov, 
Vzgojno varstvenih zavodov. 
Vzgojno izobraževalnega zavoda 
ter občinske konference SZDL. 

Kljub temu, da namenjamo 
varnosti na cesti veliko skrbi, saj 
organiziramo številne preventivne 
akcije," je uvodma poudaril 
komandir Postaje milice, Franc 
Krapše ,,pa število prometnih ne-
sreč, v katerih so udeleženi otroci, 
narašča. Nad tem smo močno 
zaskrbljeni. V celem lanskem letu 
je bilo na območju občine Velenje 
le 8 takšnih prometnih nesreč, v 
katerih so bili udeleženi otroci, le-
tos pa jih je bilo že 15. Šestkrat pa 
so se pojavljali kot povzročitelji 
prometne nesreče. 

In kakšne so bile posledice 
prometnih nesreč, v katerih so bili 
udeleženi otroci? En otrok je v 
prometni nesreči umrl, pet jih je 
bilo hudo telesno poškodovanih, 8 
lažje telesno poškodovanih, v 

enem primeru pa je bila povzroče-
na velika materialna škoda. 

Podatki so vsekakor zaskrblju-
joči in obvezujejo prav vse, saj je 
potrebno na področju varnosti ot-
rok v prometu storiti mnogo več. 

Pomembne naloge pa je potre-
bno opraviti v dneh, ko bodo naši 
malčki začeli ponovno hoditi v šo-
lo. Starši morajo o tem, kako se 
varno prečka cesta ponovno 
spregovorili s svojimi otroki. 
Opozoriti jih morajo na nevarno-
sti, ki jim grozijo, če hodijo po ce-
sti neprevidno. Prav bi bilo, da 
pot do šole nekajkrat skupaj 
prehodijo. Izberejo pa naj najbolj 
varno pot. Poskrbijo naj tudi, da 
hodo prvošolčki nosili rulice, ki so 
jih dobili v mali šoli. Na sestanku 
so zadolžili tudi vodstva šole, da že 
prvi dan pouka spregovorijo o tem 
vprašanju. Tudi oni morajo 
otroke opozoriti, kako naj varno 
pridejo do šole. Že prvi dan pouka 
morajo šole razdeliti tudi svetlo-
bna telesa — kresničke, ki jih 
morajo otroci nositi v zgodnjih 
jutranjih in večernih urah. Prav 
tako morajo otroke ponovno 
opozoriti, kdo se lahko vozi s 
kolesom brez kolesarske izkaznice 
in, kako mora biti kolo opremlje-
no. V teh dneh morajo šole pregle-

dati in dopolniti tudi načrte varnih 
poti. Te načrte bodo pregledali še 
vodje varnostnih okolišev. 

Na ponedeljkovem sestanku so 
se dogovorili, da bodo vse prehode 
za pešce, ki so v bližini šol, prvi in 
drugi dan pouka še posebej zava-
rovali. To nalogo so prevze'i poleg 
miličnikov še člani sveta za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem 
prometu, Zveza šoferjev in av-
tomehanikov ter Avto moto društ-
vo. Prehode za pešce bodo 
zavarovali v času, ko bodo otroci 
prihajali v šolo in ko se bodo vra-
čati od pouka. Pri zavarovanju 
prehodov bodo seveda sodelovali 
tudi pionirji prometniki vseh osno-
vnih šol. 

Velenjski miličniki bodo že v teh 
dneh pripravili več preventivnih 
akcij, med katerimi bodo 
namenjali vso pozornost pravilne-
mu prečkanju in drugim prome-
tnim predpisom. 

V dnen, ko se bo pričel pouk 
pa hodo miličniki pozorni tudi na 
to, če so avtobusi, ki prevažajo 
šolarje pravilno označeni in če jih 
drugi udeleženci v prometu 
upoštevajo. 

Svet za preventivo in vzgojo v 
cestnem pr6metu je že nakajkrat 
opozoril Vekos, da je potrebno 
cestne oznake (prehode za pešce) 
pri šolah obnoviti. Tega še vedno 
niso storili. Na ponedeljkovem 
skupnem sestanku so se dogovori-
li, da morajo to nalogo do pričetka 
pouka opraviti. 

Zaradi suše in toče bodo letos v Šaleški dolini pridelali precej manj hmelja kot so načrtovali. To zeleno zlato v glavnem obirajo 

stroji, tu pa tam pa brez pridnih rok obiralk še vedno ne gre. 
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Brivnice in česalnice Titovo Velenje 

Kako poslovati do konca leta? 
Ob polletju so skoraj povsod 

ugotovili, da kazalci gospodarjenja 
niso ničkaj spodbudni. Kljub 
večjemu obsegu del, rezultati niti 
približno niso takšni, kot so jih 
načrtovali, porabljena sredstva pa 
v izračunih postavka zase. 

Pomanjkanje materiala, tega 
najpogosteje ni moč kupiti na 
domačem trgu, rezervnih delov, 
drobnega orodja, deviz za nakup 
teh stvari čez mejo pa ni. 

Zaposleni v delovni organizaciji 
Brivnice in. česalnice se letošnje 
leto srečujejo z vsemi naštetimi 
težavami. ,,Ne moremo se z niče-
mer pohvaliti. Životarimo iz rok v 
usta. Kako dolgo bomo zdržali, ne 
vemo. Gotovo pa tako ne bo šlo 
več," so bile prve besede direkto-
rja te delovne organizacije Ivana 
Čudna. Čeprav so povečali obseg 
del, dosegli načrtovan prihodek, je 
ostanek dohodka resnično zelo 

Oprema v lokalih je dotrajana, primanjkuje pa tudi materiala za osnovno 
dejavnost 

skromen. Za rezervne sklade so 
namenili le 430 tisoč dinarjev, kar 
je za 29 odstotkov manj kot v ena-
kem lanskem obdobju. 60 zaposle-
nih v tej delovni organizaciji je v 
prvi polovici leta prigospodarilo 10 
milijonov 930 tisoč dinarjev celo-
tnega prihodka, kar je za 11 od-
stotkov' več kot so načrtovali, 
dohodek je bil 8 milijonov 140 
tisoč, porabljena sredstva pa so 
bila kar za 30 odstotkov večja kot 
v enakem obdobju preteklega leta. 
Znašali so 2 milijona 780 tisoč 
dinarjev. ,,Ob polletju je v blagaj-
ni ostalo le 450 tisoč dinarjev pri 
nekaj več kot 10 milijonih prome-
ta. To nam ne zadošča niti za 
enostavno reprodukcijo. Osebni 
dohodki naših delavcev so zelo 
nizki. Vsi so namreč nagrajeni po 
delu. Tega seveda ni veliko, če 
nimamo materiala. V ,,izplačilnih 
kuvertah" je za 15 odstotkov višji 
osebni dohodek le zaradi poveča-
nega obsega del," je pojasnil 
sogovornik. 

Težave, ki so jih pestile že dalj 
časa, so v tem polletju bile še 
večje. Materiala na domačem trgu 
ni, deviz pa v tej delovni organiza-
ciji nimajo. Tudi 8500 mark,ki jim 
jih je dal sis za ekonomske odno'se 
s tujino, jim niso kaj dosti poma-
gale. Te so še ,,tople" dali dobavi-
telju, Iliriji Vedrog iz Ljubljane. 
Se vedno jim primanjkuje prepa-
ratov za trajne in barv. Strošek za 
nakup osnovnih frizerskih  potreb-
ščin pa je v tem času bil še večji, 
saj morajo po material, kadar pač 
je, v Ljubljano. ,,Pri tako 
nerožnatem položaju imamo zave-
zane roke. Če nam dobavitelj ne 
more priskrbeti materiala, ne 
moremo delati. Zanimanje za naše 
storitve je v Titovem Velenju in 
Šoštanju kar veliko, mi pa stran-
kam ne moremo povsem ustreči," 
je tarnal direktor Ivan Čuden in 
nadaljeval: ,,Če se že nekaj let ne 
bi obnašali stabilizacijsko, nam tu-
di sanacijski program ne bi poma- i 

gal. Naši saloni, tri imamo v Tito-
vem Velenju, dva pa v Šoštanju, 
so borno opremljeni. Sušilne kape 
so že dotrajane, da o drobnem 
orodju raje ne govorimo. 
Gospodarski položaj naše delovne 
organizacije je vse prej kot rožnat. 
Skoraj zagotovo lahko trdim, da 
bomo to leto zaključili, po petih 
letih samostojnosti, z izgubo. 
Rešilna bilka je le dobra založe-
nost z materialom. Kot vse kaže, 
se ta do konca leta ne bo izbolj-
šala." 

Cene storitev velenjskih frizerjev 
so zelo nizke. Konec junija so te 
dvignili za 20 odstotkov. Samo 
barve Koleston so se v tem času 
podražile za 68 odstotkov, prepa-
rati za trajne pa kar za 288 odstot-
kov. Neustrezna politika cen v naši 
občini kroji kazalce gospodarjenja 
zaposlenih v delovni organizaciji 
Brivnice in česalnice povsem po 
svoje. 

Še huje kot v frizerskih  salonih 
je v njihovih pralnicah. Prašek se 
je v zadnjem času podražil za 72 
odstotkov, za kilogram tega 
pralnega sredstva morajo sedaj 
odšteti 32 dinarjev. To še ni naj-
huje^ Šivalni stroji, s katerimi 
krpajo delovne obleke, so namreč 
dotrajani. Za nameček pa še 
uvoženi. Po besedah direktorja 
Ivana Čudna, bodo morali obseg 
del v pralnicah zmanjšati kar za 50 
odstotkov, seveda če ne bodo 
dobili igel in ostalih rezervnih de-
lov za stroje. Prav toliko delavcev 
pa bo moralo iskati delo kje drugje 
oziroma jih bodo morali premestiti 
na druga delovna opravila. 

Kako torej poslovati naprej? 
Velenjski frizerji  ne vedo. Obeti do 
konca leta so zelo slabi. Če se ne 
bodo izboljšali delovni pogoji, 
bodo morda dosegli željene rezul-
tate. Drugače pa se bo tudi 60 
članski kolektiv Brivnic in česalnic 
znašel v množici izgubašev. 

T. P. 

TOK Gozdarstvo Nazarje 

Medsebojno zaupanje in pomoč 
Delavci in kooperanti temeljne 

organizacije kooperantov Gozdar-
stvo Nazarje so v prvem polletju 
dokaj dobro poslovali, čeprav jim 
težav seveda tudi ne manjka. Na-
črte na področju odkazil in bla-
govne proizvodnje lesa so dosegli, 

precej pa zaostajajo pri uresniče-
vanju načrtov tehničnih vlaganj in 
gozdnogojitvenih del. Delovnim 
načrtom, delitvenim razmerjem in 
sprotnemu spremljanju stroškov so 
vseskozi namenjali veliko pozorno-
sti. Zato so tudi najpomembnejši 
pokazatelji ugodni, predvsem tisti, 

na katere lahko kolektiv neposred-
no vpliva. Na zavidljivi ravni so tu-
di delovna volja, storilnost in med-
sebojni odnosi. Seveda jih doseženi 
rezultati niso uspavali, zato so za 

posamezna manj uspešna področja 
opredelili naloge in so jih trdno od-
ločeni sproti uresničevati, da bosta 
njihova učinkovitost in uspešnost 
še boljša. 

Odkazilo lesa je v celoti zadovo-
ljivo, manj ugoden pa je položaj v 
posameznih enotah, zato pospeše-
no ugotavljajo vzroke in sprejema-
jo ukrepe. Najslabše rezultate so 
dosegli pri gozdnogojitvenih delih, 
saj so letni načrt dosegli samo 26-
odstotno. Tudi tu sprejemajo vrsto 
ukrepov, ki naj bi pripomogli, da 
bi načrte bioloških vlaganj v gozdo-
ve do konca leta vendarle uresničili. 

Kljub zagotovljenim sredstvom 
niso izpolnili predvidevanj pri iz-
gradnji gozdnih cest in vlak. Glede 
na velike potrebe so za letos predvi-

devali izgradnjo 13,7 kilometrov 
novih gozdnih prometnic, izvajalec 
pa jih je uspel dograditi le 4,4 kilo-
metra. Zelo neugodno je tudi stanje 
na področju gradnje gozdnih vlak, 
saj so jih zgradili le nekaj manj kot 
šest kilometrov in močno zaostali 
za načrti. Gradnjo bodo morali 
močno pospešiti, zlasti na terenih, 
ki so pozimi izrazito neugodni. 

Pri ocenjevanju uspešnosti je ze-
lo pomembna postavka blagovna 
proizvodnja, oziroma odkup lesa. 
Z odkupom namreč uresničujejo 
skupnosprejete družbene usmeritve 
in cilje ter ustvarjajo dohodek. Na-
črte so ob polletju sicer presegli, 
vendar nekoliko zaostajajo za 
rezultati v enakem lanskem obdob-
ju. Tudi kakovost odkupljenega le-
sa je na zadovoljivi ravni. 

Za temeljno organizacijo koope-
rantov Gozdarstvo Nazarje je seve-
da značilna medsebojna poveza-
nost članov kolektiva in kooperan-
tov. S svojo dejavnostjo pokriva in 
povezuje vse zasebne lastnike 
gozdov v Gornji Savinjski dolini, 

zato medsebojnemu zaupanju, so-
delovanju in pomoči posveča veliko 
pozornosti. Redno pripravljajo 
zbore kooperantov, sveti enot se 
prav tako redno sestajajo, na obeh 
pa razpravljajo o vseh pomembnih 
skupnih zadevah. Poleg tega so pri-
pravili tečaje za varno delo z mo-
torno žago, pozabili niso na stro-
kovne izlete in šport, več pozorno-
sti pa bodo v prihodnje namenili 
boljši obveščenosti vseh članov te-
meljne organizacije. 

Montažna gradnja Smreka 
# 

Znatno so povečali izvoz 
V gornjegrajski Smreki so 

navzlic težavam, ki seveda niso 
obšle niti tega kolektiva, v prvem 
polletju poslovali dokaj dobro. 
Najpomembnejši pokazatelji uspe-
šnega gospodarjenja so boljši, kot 
so bili v enakem lanskem obdobju, 
pa tudi svoje načrte za letošnjih 
prvih šest mesecev so večinoma 
uresničili. Močno so povečali iz-
voz, krepko zmanjšali naložbe, 
imajo manj zaposlenih, glede na 
predvidene pogoje gospodarjenja 
pa pričakujejo, da bodo uspešno 
zaključili tudi letošnje poslovno le-
to. 

Celotni prihodek so glede na 
primerjalno obdobje presegli za 
13 odstotkov, polletni naert pa 

uresničili. Zal so tudi tokrat pora-
bljena sredstva rasla hitreje, vzrok 
za hitrejšo rast stroškov pa je v 
hitrejši rasti cen surovinam in 
reprodukcijskim materialom, kot 
njihovim izdelkom. Produktivnost 
je porasla za 7 odstotkov, zaradi 
hitre rasti obveznosti iz dohodka 
pa je čisti dohodek za en odstotek 
manjši. Zaradi teh in drugih zna-
nih razlogov sta nekoliko nazado-
vala ostanek čistega dohodka za 
sklade in amortizacija. Pomeni 
torej, da na Smreki nazadujejo pri 
tistih finančnih kategorijah, na ka-
tere delavci ne morejo vplivati s 
svojim delom in odločanjem. 
Pomembno je zato poudariti, da 
so z manj delavci naredili več, več 

so prodali svojih izdelkov na tujem 
in domačem tržišču ter tako po 
svojih možnostih prispevali k 
ustalhvi gospodarskih tokov. 

Zelo uspešno je bila delovna 
enota žagarstvo'. Znatno so prese-
gli predvidevanja in lepo povečali 
produktivnost. Kljub temu so 
morali kupiti precej kubičnih me-
trov lesa, saj dobava iz družbene 
gozdarske proizvodnje zaostaja 
dinamično kar za 46 odstotkov. S 
pravočasnim ukrepanjem so torej 
obema ostalima delovnima enota-
ma zagotovili dovolj surovine za 
nemoteno preskrbo. 

Zadovoljivo je poslovala tudi 
gradbeniška enota. Naredili so 
precej več elementov kot lansko 

leto in tudi presegli načrte. Nekoli-
ko zaostaja montaža objektov, 
vendar zaradi razumljivih razlo-
gov, saj so naredili veliko več ob-
jektov za tuje kupce in jih sami tu-
di montirajo. Tudi glede na pora-
bljene ure bi lahko statistično 
ugotovili, da niso povečali učinko-
vitosti. Vzrok zato pa je v tem, da 
izdelujejo objekte tudi po pose-
bnih načrtih kupcev, izdelava po 
naročilu pa terja veliko več časa, 
kot serijska proizvodnja. Uspešni 
so bili tudi v mizarstvu. Presegli so 
načrte in za 10 odstotkov povečali 
produktivnost. Zadovoljni so tudi 
zato, ker so njihovi izdelki na trži-
šču še iskani in zato skorajda 
nimajo zalog končnih izdelkov. 

Velenjski dimnikarji 

Poleti jih je preveč, 
pozimi premalo 

V Dimnikarskem podjetju Ravne 
na Koroškem, poslovni enoti v Ti-
tovem Velenju, je zaposlenih le šest 
delavcev. 

V prvih šestih mesecih tega leta 
so ti velenjski ,,prinašalci sreče" 
ustvarili za 3 milijone 90 tisoč di-
narjev celotnega prihodka, doho-
dek je znašal 2 milijona 580 tisoč 
dinarjev, porabljena sredstva le 500 
tisoč, čistega dohodka pa so v tem 
času prigospodarili 2 milijona 80 ti-
soč. 

,,Šest dimnikarjev mora skrbeti 
za čiščenje kurilnih in dimnovodnih 
ter prezračevalnih naprav, skrbeti 
za to, da so te življenjsko varne in 
namensko grajene, da pravilno de-
lujejo, kar na območju dveh občin, 
mozirske in velenjske. Posebno 
skrb namenjamo še pravilni porabi 
kurjave in seveda onesnaževanju 
zraka. Marsikdo ne ve, da s pravil-
nim nalaganjem premoga in drv v 
peč lahko prihrani tudi do 20 od-
stotkov kurjave. Največji prihra-
nek pri gradnji hiše je, če so dimno-
vodne in prezračevalne naprave 
strokovno grajene. Območje je zelo 
občirno, zahtevno, saj sega vse od 
Pake pri Titovem Velenju do 
Logarske doline. Kazalci gospodar-
jenja so zelo ugodni. Še najbolj 
razveseljivo je to, da so stroški zelo 
majhni. Nimamo tajnice, niti sna-
žilke, k tako ugodnemu položaju 
pa prispevamo po svojih močeh vsi 
zaposleni. Posebnih želja ne more-
mo imeti, saj nimamo denarja. Po-
kriti moramo namreč vse obvezno-
sti do uprave, naročnikov, kupcev, 
šele nato si delimo dohodek. Ker se 
obnašamo že dalj časa povsod in na 
vsakem koraku stabilizacijsko, so 
naše ,,kuvtrte" nekoliko debelejše 
kot v drugih enotah Dimnikarskega 
podjetja Ravne na Koroškem. V 

poslovni enoti v Titovem Velenju 
znaša povprečni osebni dohodek 
na zaposlenega 21 tisoč dinarjev," 
je ves zadovoljen pripovedoval 
vodja poslovne enote Dušan Kuko-
vec. 

Nadur dimnikarji ne poznajo, 
čeprav morajo na teren ob vsakem 
času, tudi ponoči, ob nedeljah in 
praznikih, v slabem ali lepem vre-
menu. Pogoji dela so pri tem pokli-
cu prav svojstveni, zahtevni, dimni-
karska opravila pa so tudi nevarna. 
Vsi dobro vemo, da imajo ,,črni 
možje" največ dela pozimi, vendar 
jim ga tudi poleti ne manjka. Ta-
krat čistijo industrijske objekte, 
šole. Poleti morajo opraviti še po-
žarnovarnostne preglede. V zim-
skem času imajo zlasti mnogo dela 
v Gornji Savinjski dolini, kjer še 
veliko kurijo na klasičen način. 

Čeprav velenjski dimnikarji dob-
ro gospodarijo, niso brez težav. 
Najtežje je s kadri. ,,Poleti nas je 
skoraj preveč, pozimi premalo. Po-
klic dimnikarja je zelo težak in še 
vedno premalo cenjen ter nagrajen. 
Delo s strankami ni btlo še nikoli 
prijetno. Postajajo vse bolj zahtev-
ne in ne razumejo naših težav. Na-
vodil najpogosteje ne upoštevajo, 
precej hudovanja povzročajo redni 
požarnovarnostni pregledi v polet-
nih mesecih. Ljudje še vedno ne 
znajo kuriti, opozorila dimnikarjev 
pa ne zaležejo," je dejal sogovor-
nik. 

Ugodni polletni rezultati gospo-
darjenja so zaposlenim v dimnikar-
ski poslovni enoti v Titovem Vele-
nju vlili novih moči za doseganje še 
boljših delovnih rezultatov. Prepri-
čani smo, da ob koncu leta ne bodo 
med tistimi, ki bi tarnali, ampak da 
bodo stopili v leto 1984 vedri in za-
dovoljni. 

EKO 
ELEKTROKOVINARSKA  OPREMA 
TITOVO VELENJE 
Kadrovsko-socialna služba 

Po sklepu delavskega sveta TOZD Tehnološka oprema in raz-
pisne komisije razpisujemo prosta dela in naloge s posebnimi 
pooblastili in odgovornostmi: 

DIREKTOR TOZD TEHNOLOŠKA OPREMA 

Pogoji za sprejem in imenovanje: 
— visoka ali višja izobrazba tehniške, organizacijske ali eko-

nomsko-tehniške smeri, 
— 5 let delovnih izkušenj pri enakih ali podobnih delih, 
— ustvarjalnost na gospodarskem in samoupravnem področ-

ju. 

Mandatna doba traja 4 leta. Prijave z dokazili o izpolnjevanju 
pogojev naslovite na: kadrovsko-socialno službo Elektro-
kovinarska oprema, Titovo Velenje, Prežihova 1 — za raz-
pisno komisijo. 
Rok prijave je 15 dni od dneva objave razpisa. 

vŽSŽenie 
turizem X 
gostinstvo. 
propaganda 

TOZD RDEČA DVORANA 
TURISTIČNA AGENCIJA 
TITOVO VELENJE 

PONUDBA ZA LETOVANJE 

Turistična agencija v Rdeči dvorani vam nudi ugodno 
10-dnevno letovanje v prikolicah v avtokampu ,,POLARI" pri 
Rovinju z organizirano prehrano (polni penzion) v restavraciji 
VILLAS RUBIN. 

CENA 10-dnevnega aranžmaja: 4290,00 din na osebo (za me-
sec september) 

Po želji organiziramo izlete in strokovna potovanja po domo-
vini za delovne organizacije in šole. 

PRIPOROČAMO SE ZA OBISKI 

»NAS CAS«, glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo Vele-
nje, cesta Františka Foita 10. 

»NAŠ ČAS« je bil ustanovljen 
1. maja 1965; do 1. januaria 1973 
je izhajal kot štirinajstdnevnik 
»Šaleški rudar«, kot tednik pa 
izhaja »Naš čas« od 1. marca 
1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — 
odgovorni urednik (v. d. direktor-
ja in glavnega urednika), Bogdan 
Mugerle, Janez Plesnik, Tatjana 
Podgoršek, Boris Zakošek, Mira 
Zakošek in Milena Krstič-Pla-
ninc (novinaiji). 

Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 

Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefoni (063) 850-087, 

850-317,850-316. 
Brzojavni naslov: Informativni 

center Velenje. 
Cena posameznega izvoda je 10 

dinaijev. Letna naročnina za 
individualne naročnike je 432 din 
(mesečna je 36 din) za inozem-
stvo 900 dinarjev). 

Letna naročnina na Naš čas z 
rubriko Uradni vestnik občine 
Velenje za temeljne in druge 

organizacije združenega dela, 
delovne skupnosti, družbenopoli-
tične organizacije, samoupravne 
interesne skupnosti in krajevne 
skupnosti ter zasebne obrtnike na. 
znaša 720 din in je plačljiva vna-
prej. 

Žiro račun pri SDK, podružni-
ca Titovo Velenje, številka 
52800-603-38482. 

Grafična priprava, korekture. 

tisk in odprema: ČGP Večer, 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in foto-
grafij ne vračamo. 

Za »Naš čas« se po mnenju 
sekretariata za informacije izvrš-
nega sveta Skupščine SR Slove-
nije številka 421-1/72 od 8. 
februarja 1974 ne plačuje temelj-
ni davek od prometa proizvodov. 



Center srednjih šol ' 

Vpisš 
Samo še teden d n i n a s 

loči do zače tka novega 
šolskega leta. K e r n a s je 
zanimalo, k a k o je z vpi-
som, smo ob i ska l i Cen te r 
srednjih šol v T i t o vem 
Velenju, k j e r smo se po-
govar ja l i , z d i r e k t o r j e m 
Dragom Š u l e k o m in pe-
dagogin jo M a r j e t o Pri-
možič. 

V pet ih u s m e r i t v a h je 
bilo letos v T i t o v e m Vele-
nju prost ih 720 mes t . D o 
19. avgus ta , ko smo j i h 
obiskali, še n iso b i l a vsa 
zasedena, za to so vp is , 
razen n a d r u ž bo s l o vn i 
usmeritvi , p oda l j š a l i še 
do 31. avgus ta . 

Najbolj razveseljivo je vse-
kakor to, da letos z vpisom v 
rudarsko usmeritev ni bi lo 
prav nobenih problemov. Še 
več, opaziti je vel iko pozit iv-
nih premikov, k i s i j i h še pred 
leti skoraj nihče ne bi upal 
napovedati. Število sprejetih 
in za rudarske poklice spo-
sobnih učencev je več kot v 
prejšnjih letih. Zanimanje je 
veliko še zlasti v Slovenij i. 
Leta nazaj se je dogajalo, da 
smo morali učence iskati v 
drugih republikah, letos pa 
jih je pri 175 že sprejetih 
samo še 35 iz drugih repu-
blik. Okrog 60 pa j i h bo 
konec avgusta še opravl jalo 
zahtevne zdravniške pregle-
de, ki so pogoj za vpis v to 
smer. Zaradi velikega zani-
manja učencev za rudarsko 
usmeritev pa je letos nekol iko 
upadlo za kovinsko-predelo-
valno, kjer pa možnost vpisa' 

Skupščina občinske izobra-
ževalne skupnosti in zbor 
združenega dela skupščine 
občine Velenje sta na svoji 
skupni seji v lanskem letu 
obravnavali problematiko 
vzgoje in izobraževanja v 
občini ter na osnovi predsta-
vl jenih podatkov v organiza-
cijskih načrtih sprejeli sklep, 
da bo osnovno šolstvo v 
novem šolskem letu delovalo 
v enaki organizaciji, kot v 
minul ih dveh šolskih letih. 
To pomeni, da bodo v šol-
skem letu 1983/84 šole Bra-
tov Letonje iz Smartnega ob 
Paki, Kar la Destovnika Ka-
juha iz Šoštanja ter osnovna 
šola X I V . divizi je iz Titovega 
Velenja, delovale v eni izme-
ni. V eni in pol izmeni bodo 
delovale velenjske šole Anto-
na Aškerca, Gustava Šil iha in 
Miha Pintarja-Toleda. Šole 
Bratov Mrav l jakov, Vel jka 
Vlahoviča iz Titovega Vele-
nja ter Biba Roecka iz Šošta-
nja pa bodo imele celodnev-
no organizacijo dela. 

S prv im septembrom bo 
naše osnovne šole obiskovalo 
5400 učencev, k i bodo v delo 
vkl jučeni v 208 oddelkih. 
Največ učencev, in sicer kar 
825, bo obiskovalo osnovno 
šolo Antona Aškerca, kjer bo 
pouk tudi v novih učilnicah, 
k i so bile pr idobl jene z nadzi-
davo šole. 

Sicer pa bo imelo enoiz-
menski pouk pr ibl ižno 900 
učencev al i 16,6 odstotkov, 
eno in pol izmenski 2630 
učencev ali 48,7 odstotkov 
celodnevne šole pa bo ob-
iskovalo 1870 otrok ali 34,7 
odstotkov učencev. 

K l j ub temu, da je vel iko 
želja po oddelk ih podaljšane-
ga bivanja, pa materialne 
možnosti ne dopuščajo, da bi 
večali število teh oddelkov, 
tako da j i h bo v novem šol-
skem letu le 12. 

Težave p red p r i č e k t om 
novega šolskega leta . 

Pomočnik direktor ja 
Vzgojnoizobraževalnega za-
voda D U Š A N D O L I N A R 

Titovo Velenje 

še vedno obstaja. Ta smer je 
bila v pretekl ih letih popol-
noma zasedena. Letos je bi lo 

(prostih mest 210, vpisanih pa 
je 184 kandidatov. Bistveno 
slabši pa je vpis v elektro 
tehniško usmeritev. Namesto 
predvidenih treh oddelkov 
energetike in treh oddelkov 
elektronike, so moral i število 
oddelkov skrčiti, in sicer na 
vsaki od teh dveh smeri za 
enega. Glavn i razlog za to je 
vsekakor odprt je dveh oddel-
kov elektronike na srednji 
tehnični šoli v Celju. V raču-
nalništvu so vsa mesta že 
zasedena, bi lo pa j i h je 60. 

Najslabši vpis je na druž-
boslovni usmeritvi, kjer so 
razpisali 60 prostih mest, 
uspeli pa so j i h napoln i t i 
samo za en oddelek. Temu je 
botrovala tudi izredno krat-
kovidna kadrovska pol i t ika v 
organizacijah združenega de-
la. ki za družboslovne smeri 
skoraj niso razpisale nobene 
štipendije. Na kadrovske šti-
pendije pa še vedno marsikdo 
gleda kot na zagotovilo, da 
bo po končanem študiju do-
bil tudi delo. V nevarnosti pa 
je nadaljnja usoda družbo-
slovne usmeritve na Centru 
srednjih šol, k i je tol iko bolj 
nerazumljiva, če vemo, da te 
tudi v Koroškem prostoru ni. 
Še tol iko bolj pa preseneča 
dejstvo, da seje za to usmeri-
tev, ki pokriva potrebe občin 
Velenje, Dravograd. Ravne, 
Slovenj Gradec ter deloma 
tudi Žalec in Mozir je letos 
odločilo le 36 učencev. Os-
novnošolsko izobraževanje 
pa v teh občinah konča okrog 

2000 učencev. To re j bo 
letos v p r v e m l e t n i k u 
samo 36 t is t ih , k i bodo 
nekoč p reds tav l j a l i , če 
hočete, k u l t u r n o intel i-
genco. M a r o rgan i zac i j e 
čez osem, devet , deset let 
ne bodo po t rebova le no-
benega p r a v n i k a , peda-
goga, jez ikos lovca , slavi-
sta, k n j i ž n j i č a r j a , psiho-
loga, sociologa, pol i tolo-
ga, n o v i n a r j a , soc ia lnega 
de lavca . . . M a r ž e l imo te 
pokl ice v ve len j sk i obč i n i 
označ i t i ko t p o p o l n o m a 
nepot rebne? Pogos tokra t 
v i d i m o s amo leto, dve 
napre j , zato se še vse 
prepogosto doga j a , d a je 
pokl ic , k i je danes še 
def ic i taren t a k r a t , ko 
pr ide jo d i p l o m a n t i iz šol 
že suf ic i taren . Še v e d n o 
je p rema lo , o z i r oma 
sploh n i do l go ročn i h ka-
drovsk ih n a č r t ov v orga-
n i z ac i j ah z d ru ženega de-
la, k a j t i če b i b i l i , ver jet-
no v n o b e n e m ne moge l 
izpast i t u d i k a k d ru žbo-
slovec. D a se n a m ne bo 
zgodilo, d a b o m o m o r a l i 
čez leta te pok l ice i ska t i 
d r ugod ! S k r a j n i čas je , d a 
se n a t em pod ro č j u i n s 
t ako m ise lnos t j o n e k a j 
nared i . 

K a k š e n je b i l vp i s 
žensk? Družboslovno smer 
so skoraj v celoti zasedle 
ženske. Precej se j i h je odloči-
lo tudi za računalništvo, kar 
31. Še več pa se j i h je odloči lo 
za kovinsko-predelovalno us-
meritev in si žele postati 

Bodo zapo l n i l i vse razrede? 

orodjarj i , rezkalci, strojno-
tehnični r i s a r j i . . . V elektro-
n ik i bomo letos srečali le eno, 
v rudarstvu dve, za energeti-
ko pa se n i odloči la nobena. 
Glede na vsebino izobraže-
valnih programov in naravo 
dela ni prav nobenih za-
držkov, da se dekleta ne bi 
mogla vk l juč i t i v proizvodne 
programe. 

Kasne j š a zapos l i tev? 
Še vedno se dogaja, da so 
organizacije pripravljene za-
posliti ženske kot nekvalif ici-
rane delavke, niso pa pripra-
vljene sprejeti ženske, k i je 
tenik ali strugar. Slabe iz-
kušnje z zaposlovanjem, deli-
tev poklicev na ženske in 
moške, k i bi v naši družbi že 
morala bi t i presežena, vpl iv 
staršev, tradicija, predsodki, 
vse to je tisto, kar dekleta 
odvrača od proizvodnih po-
klicev. Čeprav je bi lo že 
veliko storjenega za populari-
zacijo vpisa žensk, še zlasti v 
kovinsko-predelovalne usme-
ritve in elektroniko, b i bi lo 

potrebno na tem naredit i še 
kaj več. Konkretno: na dela, 
ki so bi la včasih izkl jučna 
domena moških, zaposlovati 
tudi ženske! Ka j t i tehnologija 
se spreminja. Danes n i več 
tol iko težkega fizičnega dela 
kot ga je bi lo včasih. Zato 
preidimo že enkrat od besed 
k dejanjem, saj se iz meseca v 
mesec ponavl ja podatek, da 
je med tist imi, k i iščejo zapo-
slitev, več kot tri četrtine 
žensk. 

V prvi letnik Centra sred-
nj ih šol je vpisanih že 590 
učencev. Čeprav je mest pre-
cej več. Vel iko učencev pa se 
iz Titovega Velenja dnevno 
vozi na šolanje v Celje. Po 
nekaterih podatkih iz ene 
generacije kar 100, kar pr i 
štirih razredih predstavlja 
približno 400 vozačev. Samo 
tehnične pa j i h iz Velenja 
obiskuje 50. kar poenostavlje-
no predstavlja že en oddelek. 
Morda bi kazalo razmislit i , 
da bi v pr ihodnj ih letih tud i v 
Ti tovem Velenju zaživela na-

M p g p 

ravoslovno-matematična us-
meritev. 

Z nadzidavo na eni izmed 
šol pa so se tudi delovni 
pogoji na Centru srednjih šol 
izboljšali. Tako so pr idobi l i 8 
novih učilnic in 3 kabinete na 
950 kvadratnih metr ih upo-
rabne površine. Celotna na-
ložba, tu je všteta tudi vsa 
specialna oprema, k i j e v njej, 
je veljala 29 mi l i jonov dina-
ijev in predstavlja vsekakor 
zelo smoterno rešitev pro-
storske stiske. 

Tud i kadrovska zasedba se 
iz leta v leto izboljšuje. Težko 
je le z učitel j i strokovnih 
predmetov, k i pa j i h je tud i 
zelo težko dobit i . 

In kol iko učencev je v 
preteklem šolskem letu kon-
čalo šolanje v Centru srednjih 
šol? V Ti tovem Velenju j i h je 
bilo 434. sicer pa je v center 
vključena tudi dislocirana 
enota v Zrečah in samostojna 
T O Z D Srednja kovinarska 
šola na Mut i . 

M . Krstič-Planinc 

Osnovne šole občine Velenje 

Potrebe eno, 
možnosti drugo 

Medtem ko so n a š i šo-
larji bo l j a l i m a n j brez-
skrbno, bo l j a l i m a n j pri-
jetno p rež i v l j a l i po le tne 
dni, delo n a šo lah n i 
zamrlo. To je pa č čas, k o 
je možno op rav i t i potreb-
na poprav i l a , do z i dave i n 
prezidave; čas, k o uč i te l j i 
osvajajo nove u čno 
vzgojne me tode i n ko 
tečejo š tev i lne p r i p r ave 
in dogovor i za k a r na j-
bolj uspešen pr i če tek po-
uka. 

Zaradi pomanjkanja de-
narja, k i sedaj, ko seje gospo-
darski položaj tako zaostril, 
občutno pretresa tud i šolstvo, 
je bilo v letošnjem polet ju na 
osnovnih šolah v velenjski 
občini opravljeno bolj malo 
del. Največ denarja in skrbi 

je tokrat delovna organizacija 
namenila podružnični šoli v 
Paki. Tu v sodelovanju s 
krajevno skupnostjo obna-
vl jajo že precej dotrajano 
zgradbo in tako izboljšujejo 
pogoje za delo. Pr idobi l i 
bodo tudi dodatne prostore 
za delovanje male šole in za 
delo krajevne skupnosti. 

V Ti tovem Velenju na 
osnovni šoli Gustava Šil iha 
sedaj posodabljajo učilnice za 
naravoslovne predmete in za 
podaljšano bivanje, urejajo 
pa tudi prostor za šolsko 
knjižnico. V prizadevanjih za 
večjo varnost pa bodo uredi l i 
tudi pl insko podpostajo ter 
tako omogoči l i varnejše delo 
šolske kuhinje. 

Med zahtevnejša dela sodi 
tudi preureditev kotlovnice 

na podružnični osnovni šoli v 
Plešivcu ter ureditev pod-
strešja na osnovni šoli Riba 
Roeck. T u bodo tako pr idobi-
l i nekaj prepotrebnih večna-
menskih prostorov za delo 
celodnevne šole. 

Na vseh ostalih osnovnih 
šolah pa so zaradi pomanjka-
nja denarja lahko opravi l i le 
najnujnejša vzdrževalna dela. 

Tud i pri izvedbi vseh zah-
tevnejših panog n i teklo vse 
zlahka in zato vsa dela ne 
bodo opravljena do pričetka 
novega šolskega leta. Zamu-
da bo nastala predvsem pr i 
ureditvi osnovne šole v Paki, 
reševali pa j o bodo tako, da 
bodo učence pr ibl ižno dva 
meseca vozi l i na centralnp 
osnovno šolo v T i tovo Vele-
nje. 

Obnovitvena dela na po-
družnični osnovni šoli v Paki 
bodo znašala 9 mi l i jonov 500 
tisoč dinarjev, za vse druge 
naloge pa so ostala tako le še 
skromna sredstva. 

Organ i z i r a no s t vzgoj-
no i zob ra ževa l nega de la 
v n o v e m šo l skem le tu 

Tudi v šolstvu m o č n o p r i m a n j k u j e d e n a r j a 

pravi: »Čeprav b i sedaj raje 
govori l o vsebinskih nalogah, 
k i so pred nami, saj začnemo 
uvajati prenovl jeni učni načrt 
za osnovne šole. Ta naloga bo 
zahtevala vel iko strokovnega 
izpopolnjevanja in priprav 
učiteljev. K l j u b temu pa je 
naš največji problem nagla 
rast vseh stroškov, kar otežuje 
normalno delovanje šole. Do-
govorjena sredstva nam ne 
omogočajo pokr ivanja vseh 
nalog sprejetih s f inančnim 
načrtom. Tako smo lahko 
obračunali le 50 odstotno 
amortizacijo, nameni l i le ma-
lo denarja za obvezne ekskur-
zije, med tem ko smo mora l i 
ukini t i subvencije za nakup 
šolskih učbenikov in za šolo v 

naravi. Periodični obračun za 
prvo polletje je sicer poziti-
ven. vendar smo to dosej l i le 
z vel ik im varčevanjem. Ze ob 
devetmesečnem obračunu pa 
se lahko dogodi, da bo kak-
šen tozd prikazal izgubo.« 

Ce bi na šolah v letošnjem 
letu upoštevali povprečno 30 
odstotno rast cen mater ia lnih 
stroškov, b i potreboval i do-
datnih mi l i jon 105 tisoč di-

naijev. Za sto odstoten obra-
čun amortizacije zgradb in 
opreme pa še 11 mi l i jonov 
379 tisoč dinai jev. Za pokr i t je 
vseh materialnih stroškov, k i 
sso povezana z zago tavlj anj em 
brezplačnih učbenikov, orga-
nizacijo obveznih ekskurzij in 
šole v naravi še 4 mi l i jone 17 
tisoč dinai jev, za sklad skup-
ne porabe mi l i j on 480 tisoč 
dinarjev in za uskladitev rasti 
bruto osebnih dohodkov na 
indeks 120 v pr imer jav i s 
pretekl im letom še pr ibl ižno 
8 mi l i jonov 870 dinarjev. 

Tako skupaj zmanjka 26 
mi l i jonov 260 tisoč dinarjev. 
To pa pomeni 11 odstotno 
povečanje dogovorjenih sred-
stev. 

Sevveda si je ob sedanjem 
položaju težko zamisl i t i zago-
tovitev manjkajočega denar-
ja, vendar pa moramo b i t i p r i 

-rezanju tanjše skorje kruha za 
vzgojo in izobraževanje kar 
se da previdni, saj bomo stik 
z razvitejšimi državami iz-
gubl jal i tudi, če bomo pre-
počasi posodabljal i naše šol-
stvo. 

Boris Zakošek 

V Šo š t a n j u p r e u r e j a j o hišo v ka te r i sta b i l a r o j ena 
n a r odn i hero j dr . D u š a n i n n j egov b r a t Bo žo Mra-
v l j ak , š pansk i borec. D u š a n je pade l v Pohorskem 
b a t a l j o n u 7. j a n u a r j a leta 1943, Bo žo p a je b i l us t re l j en 
kot talec 6. m a r c a le ta 1942 v M a r i b o r u . 

Z a n i m i v o , v e n d a r precej p o škodovano staro stav-
bo bodo v celot i p renov i l i v s k l a du z z a h t evam i spome-
niškega vars tva . O b n o v a pa bo sta la oko l i 9 m i l i j o n o v 
d i n a r j ev . 
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Jože Ročnik 

Kar dobro je, le počitnic 
si ne morem privoščiti" 

Med najprizadevnejše 
kmete v naši dolini sodi 
Jože Ročnik, ki skupaj z 
družino in starši gospo-
dari na 36 hektarjih 
veliki kmeti j i v Zavod-
njah. 

Skrbno in prizadevno 
vodi kmetijo, na kateri 
je glavna proizvodnja 
pridobivanje mleka. S 
60 tisoč litri oddanega 
mleka na leto pravza-
prav zagotavlja največ-
jo oddajo v velenjski 
občini. Sodobni stroji, 
predvsem domače 
proizvodnje — tako je 
manj skrbi zaradi re-
zervnih delov — celotni 
družini lajšajo napore 
in povečujejo pridelek. 

Jože Ročnik: Dela nikoli 
ne zmanjka 

Kmet i ja ima 12 hektarjev 
obdelovalnih površin. Pre-
vladujejo t ravnik i , na dveh 
hektarj ih pa so nj ive, k jer 
pridelujejo silažno koruzo, 
krompir in peso. Včasih so 
sejali tudi pšenico, vendar je 
bil donos preskromen in so 
kasneje to pridelovanje opu-
stili. Posestvo da dovol j 
hrane za 30 glav živine, 
kol ikor je imajo trenutno v 
hlevu. Sicer pa imajo sedaj 
še manjši t ravnik v najemu, 
ki ga bodo v pr ihodnje 
nadomestil i z izkrčevanjem 
podrastja na svojem zemlj i-
šču. 

Za lažje življenje daje 

nekaj denarja tudi gozd, 
Jože pa pozimi zasluži še s 
pluženjem cest. Dela torej 
nikol i ne manjka in pogosto 
mora kar celotna družina 
pošteno popri jet i , da posto-
rijo vse. kar kmeti ja zahte-
va. Pa se zaradi tega ne 
pritožujejo preveč, le kakš-
nih počitnic, si kdaj pa kdaj 
zaželijo. To pa ne gre. 
Preveč živine je v hlevu, da 
bi j o v skrb za daljši čas, 
lahko naprt i l i komu druge-
mu. 

Sicer pa pri Ročniku 
ugotavljajo, da se je življe-
nje na kmet i j i v zadnj ih letih 
zelo spremenilo, močno iz-
boljšalo. čeprav še vedno 
trud ni tako poplačan, kot b i 
po vloženem delu moral 
biti. Zelo so zadovol jni s 
sodelovanjem s kmeti jsko 
zadrugo, k i uspešno zagota-
vlja prepotrebne surovine, 
predvsem gnoj i la in zaščitna 
sredstva tud i v tem tako 
zapletenem gospodarskem 
položaju, ko pogosto na trgu 
teh proizvodov pr imanjku-
je. V veliko pomoč pa so j i m 
tudi nasveti pospeševalne 
službe. 

Čeprav so večje naložbe 
za n j imi in ne potrebujejo 
novih kreditov pa tudi pr i 
Ročniku ugotavljajo, da bo-
do sedanje spremembe v 
kreditni po l i t i k i gotovo vpl i -
vale na nadal jno rast kme-
tijske proizvodnje. 

K l jub temu. da imajo na 
domačij i vel iko kmeti jskih 
stroiev, pa nekatere vendar-
le združujejo tud i v strojni 
skupnosti. Z drugim vel ik im 
kmeti jskim proizvajalcem iz 
Zavodenj Zdravkom, Ročni-
kom pa se bodo pr ik l juč i l i 
tudi pašni skupnosti, k i bo 
delovala na Lomu. 

No. Jože pa ni le dober 
kmet. ampak uspešno delu-
je tudi v družbeno polit ič-
nem živl jenju kraja. Trenut-
no je predsednik sveta kra-
jevne skupnosti in tudi tu 
prizadevno razrešuje spreje-
te obveznosti, k i j i h nikakor 
ni malo. 

B. Zakošek 

Katica Caglič 

Atelje na terasi 
Katica Caglič je diplomirana 

arhitektka, k i je bila do nedavne-
ga zaposlena na Projektivnem 
biroju. Od jutr i naprej pa jo 
bomo lahko vsak dan srečevali 
ali točneje dobili v njenem atelje-
ju. ki si ga je uredila na terasi 
stolpnice, znane bolj kot velenj-
ski nebotičnik, na Šaleški cesti 
16. Jutri bo odprla atelje za 
projektiranje in opremljanje pro-
storov. 

Njen prostor na terasi ni velik, 
je pa zelo lepo urejen. Hkrati je 
to nov dokaz, kako koristno 
lahko izrabimo razne zapuščene, 
pogosto tudi zanemaijene pro-
store, ki j ih je na terasah ali v 
zgornjih delih posameznih več-
stanovanjskih objektov v našem 
mestu gotovo še veliko. 

Kar nekaj let je bila zaposlena, 

zato je seveda zanimivo, zakaj se 
je odločila za samostojno pot? 

»Odslej  bom  lahko  pri  svojem 
delu  veliko  bolj  ustvarjalna,  pa 
tudi  več  dela  bom  gotovo  imela,« 
je  povedala  med  drugim. 

Skr ratka, odslej bo projektirala 
mo ' " ' 

>jekte 
opremo in manjše stanovanjske 
objekte — enodružinske hiše, pa 
tudi trgovske in gostinske lokale. 
Če pa boste morda nakupovali v 
Erini Sodobni opremi v Titovem 
Velenju pohištvo in če si ne boste 
znali odgovoriti, kaj kupiti, kako 
opremiti vaše stanovanje, vam 
bo pomagala prav arhitektka 
Katica Caglič, saj bo hkrati tudi 
svetovalka v Sodobni opremi. To 
pa pomeni, da boste imeli, pred 
nakupom opreme za vaše stano-
vanje ali gradnjo hiše, lokala eno 
skrb manj, bogatejši pa boste za 
nove zamisli. 

Letina letos skromnejša od lanske 
Tale članek bomo začeli v stilu 

pravljice: nekoč je bilo v Šaleški 
dolini mnogo kmetij in skoraj 
vsaka od njih se je ukvarjala s 
proizvodnjo hmelja. Iz te žlahtne 
rastline, kot vsi dobro vemo, 
izdelujejo priljubljeno pivo. 
Hmelj je lepo uspeval in ponesel 
ime doline, še bolj pa Savinjske, 
po širnem svetu. Zato so ga 
kmetje kaj hitro preimenovali v 
zeleno zlato. Vsako leto v mesecu 
avgustu so vasi »zaživele«. Od 
vsepovsod so prihajali mladi, 
stan in otroci, aa bi si z obira-
njem prislužili kakšen dinar. Na 
hmeljiščih je bilo vedno živahno. 
Hmeljske panoge so padale ena 
za drugo, proti večeru se je 
razlegala pesem daleč naokrog. 
V slabem mesecu dni je bil 
celoleten trud hmeljatjev kon-
čan, hmelj posušen ter prodan. 

Toda. kaj kmalu je bilo v hmelji-
ščih potrebno znova delati. Zele-
no zlato je rastlina, ki zahteva 
mnogo dela. nege in skrbi. Nato 
so se začeli časi spreminjati. 
Hmeljske površine so se vse bolj 
krčile, okraspane človeške roke 
so zamenjali stroji. Tudi vse 
manj savinjskega goldinga, ki ga 
je bilo včasih na njivah največ, so 
zamenjale druge sorte zelenega 
zlata. O idili na hmeljiščih danes 
pripovedujejo mlajšim njihove 
mame ali stare mame. 

Sredi preteklega tedna so v 
Šaleški in Savinjski dolini znova 
zaropotali obiralni stroji. V ve-
lenjski občini je največ hmeljar-
jev na področju Šmartnega ob 
Paki. V Erinem Tok Kmetijstvo 
Šoštanj, zadružnih enotah Koo-
peracija in Lastna proizvodnja, 
je obiranje zelenega zlata v 

polnem zamahu. Vodja zadružne 
enote Lastna proizvodnja Ivo 
Rakun, nam je povedal tole: 
»Hmeljarstvo je bilo nekdaj v 
velenjski občini zelo razširjeno. 
Skoraj vsi malo večji kmetje so se 
ukvarjali s to kmetijsko panogo. 
Iz približno 1300 hektarov hmelj-
skih površin pridelujemo hmelj 
le ša na 15 hektarih v Lastni 
proizvodnji, 10 hektarov pa ima 
še Kooperacija. Vzroki za takšno 
stanje so znani. Hmelj je zahtev-
na rastlina. Slabi pogoji hmeljar-
jenja pred leti so šaleške hmeljar-
je »preusmerila« v proizvodnjo 
živinoreje. V zadružni enoti Koo-
peracija so njive nasejane s 
savinjskim goldingom. Lastna 
proizvodnja pa ima le še hektar 
in 27 arov te vrste, ostalo pa sta 
aurora in atlas.« 

Lanska letina je bila rekordna. 

Letošnja hmeljska bera bo manjša za 30 do 40 odstotkov od lanske 

Po besedah našega sogovornika, 
se na tako majhni površini hme-
ljišč v Šaleški dolini ni pridelalo 
toliko hmelja kot lani, in sicer 18 
centov na hektar. Že prvi letošnji 
obrani škafi pa kažejo, da bo 
pridelek v tem letu precej manjši 
od načrtovanih količin. Letošnja 
hmeljska bera bo manjša kar za 
30 do 40 odstotkov. Glavni 
krivec za tako skromni pridelek 
so neugodne vremenske razmere. 
Največ škode je na hmeljiščih 
povzročila v času vegetacije suša, 
levji delež pri tem pa nosi še 
huda sončna pripeka. Toča, k i je 
klestila po hmeljskih nasadih, je 
povzročila le za 10 odstotkov 
škode.! 

Hmelj obirajo hmeljaiji v 
Šaleški dolini strojno. »Seveda 
smo razočarani, saj smo vložili 
ravno toliko truda, dela ter nege, 
rezultati pa bodo precej slabši 
od lanskih. Pri sami proizvodnji 
se nismo srečevali z večjimi 
težavami. Umetnih gnojil in 
zaščitnih sredstev je bilo dovolj t 
na zalogi. Vendar ugotavljamo, 
da strupi za hmeljske škodljivce 
izgubljajo svojo moč, ali pa so ti 
postali že neobčutljivi nanje. Če 
ne bo večjih zastojev, bomo ze-
leno zlato obrali v desetih do dva-
najstih dneh. Bojimo se večjih 
okvar in zastojev, saj z rezervni-
mi deli za obiralne stroje kaže 
zelo slabo. Naročnik Hmezad je 
namreč prepozno vplačal pri 
nemških proizvajalcih potreben 
denar in so tako rezervni deli šele 
na poti. Tu gre predvsem za 
ležaje in klinaste jermene, ki j ih 
na našem trgu ne moremo kupi-
ti,« je pojasnil Ivo Rakun. 

Kako pa je z delovno silo? 
Kmetje so združeni v strojni 
skupnosti Rečica ob Paki in 
imajo svoj obiralni stroj ter 
delovno silo. 

V zadružnih enotah pa poma-
ga pri trganju trt na njivah in v 
sušilnicah najeta delovna sila iz ' 
hrvatskega Zagorja. j . P 

Poletje je čas, ko v ve-
čini krajevnih skupnosti 
uresničijo največ zasta-
vljenih del. Je že tako, da 
je gradnja novih, pred-
vsem komunaln ih objek-
tov, nj ihova poglavitna 
skrb. 

Tudi v krajevni sku-
pnosti Šoštanj sedaj hi-
tijo z uresničevanjem z 
vrsto nalog, da bi se kar 
najbolj približali spreje-
tim načrtom. Največjo 
skrb v letošnjem letu na-
menjajo ureditvi neka-
terih cest, kanalizacije in 
toplovoda. 

Tako so že posodobil i 200 
metrov lokalne ceste v Me-
tlečah, kmalu pa bodo uredi l i 
tudi kanalizacijo na delu Go-
riške ceste, kier so se sedaj 
odplake stekale v odprt kanal. 
Tu bodo v dolž in i 110 metrov 
položil i zaprt kanal, asfaltirali 
pa bodo tudi cestišče. 

Naslednja naloga je asfal-
tiranje pešpoti v mestnem 
območju, dolge oko l i 75 me-
trov. Tud i s temi deli, bodo 
kmalu pričeli. Načrtujejo še 
preplastitev 270 metrov cesti-
šča Cankarjeve ceste, saj je 
asfalt že močno poškodovan. 
V tej dolž ini bodo obnovi l i 
tudi vodovodno napeljavo. V 
letošnjem letu morajo opra-
vit i še dela. k i naj bi izboljšala 
odtok odvečnih voda iz vo-
dohramov. Ta dela zagotavlja 
temeljna vodna skupnost, 
uresničil pa j i h bo Nivo. Če-
prav je denar zagotovljen in 
naročilo že izdano, pa naloge 
še ni pričel uresničevati. 

Med najzahtevnejšimi na-
logami pa je ureditev topl i f i -
kaeije na delu Koroške ceste. 
Zaradi pomanjkanja denarja 
pri komunaln i skupnosti za 
izgradnjo primarnega vodo-

Šoštanjčane jezijo saje 

voda in podpostaje, bodo le-
tos lahko položi l i le sekun-
darni del toplovodnega 
omrežja, torej tisti del, k i ga 
urejajo iz samoprispevka. Vsa 
prizadevanja, da bi dob i l i 
premostitvena sredstva za iz-
gradnjo primarnega dela to-
plovoda pa so bi la doslej ne-
uspešna. 

Za izgradnjo sekundarnega 
dela toplovodnega omrežja 
bodo iz samoprispevka na-
menil i nekaj več kot 5 mi l i jo-
nov dinarjev, za posodobitev 
ceste ter ureditev postajališča 
v Metlečah pa 3 mi l i jone di-
narjev. 

Torej vrsta zahtevnih na-
log. ki pa vsaj dosedaj tečejo 
skoraj povsem po predvide-
nem načrtu. 

Sicer pa se v Šoštanju uba-
dajo tudi z drug imi vprašanji. 
Tako j i h že nekaj let močno 
jezijo saje. k i j i h iz d imnika na 

del tega kraja stresa tovarna 
usnja. Na videz sicer majhen 
problem, pri b l ižn j ih stano-
valcih povzroča precej hude 
krvi. Saje namreč ne onesna-
žujejo le sveže opranega pe-
rila in komaj pospravljena 
stanovanja, nalegaio tud i na 
strešne kr i t ine in otežujejo 
odtekanje padavinskih voda. 
Tako prihaja do zatekanj na 
podstrešja in do uničevanja 
lesenih ostrešij. Krajevna 
skupnost je že pred leti zah-
tevala, da tovarna odpravi to 
pomanklj ivost, vendar pa je 
po meritvah, k i j i h j e ta to-
varna naročila, onesnaževa-
nje zanemarlj ivo majhno. 
Domačini seveda ugotavljajo, 
da temu ni tako, škoda pa je 
vsako leto večja. 

Očitno bo potrebno po-
iskati ustrezno rešitev a l t ' z 
vgradnjo fi l trov ali pa, kar je 
sicer dražje, gotovo pa za to 
delovno organizacijo korak k 

boljšim delovn im pogojem, s 
pr ik l juči tv i jo na toplovodno 
omrežje, da ne" bodo več teh-
nološke vode ogrevali v svoji 
kotlovnici. 

Še na en problem opoza-
rjajo v krajevni skupnosti, in 
sicer na dokaj neredno vzdr-
ževanje stanovanjskih objek-
tov v družbeni lasti. Marsi-
kakšno napako bi namreč 
lahko odpravili z majhnimi 
sredstvi, vendar pa zaradi za-
vlačevanja s takšnimi deli, 
pride do vel ik ih okvar, ki 
zahtevajo mnogo denarja. 
Zato pozivajer D o m na 
skrbnejše gospodarjenje z 
družbenimi sredstvi. Primere 
prepočasnega ukrepanja so 
imeli na primer na Tekavčevi 
8 in 15 ter Ka juhov i cesti 11, 
pa tudi na Trgu bratov Mra-
vljakov, kjer zaradi majhne 
napake sedaj odpada fasada. 

Boris Zakošek 
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Ravne 

V septembru čebelarski teden 
• 4 U 

Lanski čebelarski teden je v Ravnah dobro uspel, obljubljajo pa da bo tu-
di letos tako 

Čebelarji velenjske občine so or-
ganizirani v treh čebelarskih druži-
nah. Čebelarska družina Mlinšek 
Titovo Velenje ima okoli 100 čla-
nov, ki imajo okoli 1000 panjev 
čebel. Organizirano delujejo že 55 
let. Čebelarska družina Šmartno 
ob Paki ima 28 članov, ki imajo 
okoli 500 panjev,čebel, organizira-
ni pa so že 52 let. Med najaktiv-
nejše sodi čebelarska družina Rav-
ne, v katero je vključenih 70 čebe-
larjev, imajo pa okoli 1000 panjev 
čebel. Ta družina je tudi najstarej-
ša, saj delujejo organizirano že 78 
let. 

Vse družine delujejo povsem sa-
mostojno na svojih območjih, svo-
je delo pa koordinirajo v občinski 
čebelarski zvezi. Skupaj organizi-
rajo razna strokovna predavanja, 
enotno organizirajo zdrvljenja če-
bel, nabavljajo zdravila itd. Skup-

no pa si tudi prizadevajo, da bi o 
čebelarstvu seznanili čim večji 
krog ljudi, saj vedo, da občani še 
vse premalo poznajo koristnost če-
bel. V želji, da bi za čebelarjenje 
navdušili kar največ mladih, imajo 
kar v sedmih osnovnih šolah orga-
nizirane čebelarske krožke, ki zelo 
aktivno delujejo. 

Vse čebelarske družine pripra-
vljajo tudi različne prireditve na 
katere vabijo tudi druge občane. 
Med pomembnejše sodi čebelarski 
teden v Ravnah, ki ga bodm letos 
že drugič organizirali čebelarji iz 
tega območja. 

Tudi letos bodo pripravili čebe-
larski teden pri čebelarju Francu 
Pečovniku. Potekal bo od 4. do 
11. septembra. Ves ta čas si bo 
mogoče ogledati razstavo, ki bo 
tudi letos pestra in bogata. Čebe-
larji bodo razstavili panje vseh 

vrst, od najstarejših do najsodob-
nejših, prav tako tudi različne če-
belarske pripomočke in orodja. 
Obiskovalci pa si bodo lahko ogle-
dali tudi najnovejše stroje, ki jih 
uporabljajo pri sodobnemu če-
belarjenju. To so na primer stroji 
za odkrivanje satja, slroj za umet-
no osemenjevanje matic, stroj za 
pridobivanje čebeljega strupa in še 
bi lahko naštevali. Obiskovalci pa 
bodo poleg tega lahko opazovali 
tudi življenje čebel s steklenih pa-
njih. Zanimivosti bo torej res veli-
ko in razstava bo v Ravne gotovo 
pritegnila tako čebelarje kot tudi 
ostale občane. 

Razstavo si bo mogoče ogledati 
vsak dan od 14. do 22. ure. Čebe-
larski teden pa bodo popestrili še z 
vrsto drugih prireditev. Posebej 
slovesno bo v nedeljo 4. avgusta, 
ko bo ob 16. uri svečana otvoritev 
razstave. Seveda pa bodo ob tej 
priložnosti poskrbeli tudi za dobro 
razpoloženje. Goste bo zabaval 
domač ansambel . 

V sredo, 7. septembra ob 17. uri 
bodo pripravili kviz tekmovanje 
čebelarskih krožkov, v petek ob 
17. uri pa predavanje o pomenu 
čebelarstva. Na predavanje vabijo 
vse občane, ki jih zanimajo čebele. 
Naslednji dan, v soboto ob 17. uri 
bodo pripravili družabni večer s 
kmečko godbo, v nedeljo, 11. sep-
tembra ob 16. uri pa bodo z 
družabnim srečanjem zaključili 
ra/stavo. 

( ebelarji čebelarske družine 
Ravne in seveda tudi čebelarska 
zveva Velenje vabijo na čebelarski 
teden v Ravne vse občane, želijo 
pa si tudi, da bi si razstavo ogleda-
jo tudi kar največ šolarjev. 

M. Zakošek 

Rečica ob Savinji 

Malo ljudi - izjemen uspeh 
Malo številni, pa zato toli-

ko bolj marljivi prebivalci 
zaselka Vimpasle pri Rečici 
ob Savinji, so se s svojo 
delovno vnemo krepko izka-
zali. V svoji težnji, da bi 
svoji vasici zagotovili hi-
trejši razvoj, so zagotovo 
lahko vzor marsikomu. Vse 
doslej so se ubadali s proble-
mom slabe ceste od Rečice in 
skozi zaselek ter z neurejeno 
kanalizacijo, saj jim je voda 
ob obilnem deževju in nali-
vih povzročala hude nepri-
jetnosti. Vsemu skupaj so 
sklenili storiti konec, lotili so 
se zahtevne naloge in pred 

nedavnim uspeli, na svoje 
delo pa so lahko upravičeno 
ponosni. 

Pred dnevi so namreč položili 
asfaltno prevleko na 1.230 me-
trov dolgem odseku, hkrati pa 
seveda sklenili dela na 200 me-
trih kanalizacije, ki so io uredili 
izključno z lastnim delom. Pre-
dračunska vrednost teh del je 
dosegla številko 4,5 milijona 
dinarjev. Takšnega bremena sa-
mi nikakor ne bi zmogli, zato so 
se lotili dela in vednost zmanjšali 
kar za 2,43 milijona dinarjev. 
Plačali so torej le 2,07 milijona za 
polaganje asfaltne prevleke, vse 
ostalo pa opravili s prostovoljnim 
delom in prispevki. 

Zaselek šteje petnajst hišnih 
številk, pet je od tega kmetov in 
štirje upokojenci. Vsi skupaj so 
zbrali 120 starih milijonov, ostale 
dinarje so zbrali na druge načine. 

Vsak je prispeval dve plači, ali 
dve pokojnini, ali milijon dinar-
jev od hektarja. Ena hiša je tako 
sama prispevala 18 starih milijo-
nov. Poleg tega so krajani opravi-
li po 100 traktorskih ur, ročnega 
prostovoljnega dela pa skorajda 
ne morejo prešteti, sai so na cesti 
delali vsak dan. Poudarjajo tudi. 
da so bili veseli pomoči sosedov, 
ki so j im pomagali s traktorskimi 
prevozi. V slogi je torej resnično 
moč. 

Na opravljeno delo so lahko resnično ponosni 

Natakar bom! rr 
f f 
Pogosto se delavci v gos-

tinstvu pritožujejo, da ni-
majo dovolj kvalificiranega 
kadra. Znano je, da se mladi 
za gostinske poklice ne odlo-
čajo radi. Od tega jih odvra-
ča delovni čas, ki pogosto ne 
pozna nedelj in praznikov in 
pa tudi nizki osebni dohodki. 

V avgustu pa boste v hotelu 
Paka lahko srečali prijaznega 
mladega fanta, Borisa Ocepka, ki 
dela prve korake v gostinstvu. 
»Natakar bom,« sije rekel fant in 
se vpisal v prvi letnik usmerjene-
ga izobraževanja za poklice gos-
tinsko-turistične smeri v Slovenj 
Gradcu. Pouk se mu prične 1. 
septembra, poklic pa pobliže 
spoznava že od 1. avgusta. Ko 
smo ga povabili na pogovor, nam 
je tako povedal: »Ze v osnovni 

šoli sem vedel, da bom natakar. 
Ta poklic me privlači zato, ker 
imaš veliko stikov z različnimi 
ljudmi. Nekaj časa sem že na 
praksi in mislim, da to delo ni 
preveč težko in da je bila moja 
odločitev pravilna. V začetku 
sem imel precej težav. Najhuje je 
bilo, ko sem moral gostu prvič 
postreči. Zelo me je bilo stran, da 
ne bi česa izgubil. Sedaj pa je ta 
strah že izginil, tako da že servi-
ram in pomagam pri vseh delih.« 

Povedal nam je tudi, da si je že 
prej predstavljal, kaj bo delal in 
kakšen je natakarski poklic. Po-
tem pa le ni bilo vse čisto tako. 
Delo začne ob sedmi uri, konča 
pa ga ob drugi. In z vsem je 
zadovoljen. Pohvalil je tudi gos-
te. Še najbolj vesel pa je, da so 
njegovi sodelavci tako prijazni z 

njim in se trudijo, da bi ga z 
delom kar najbolj spoznali. 

mkp 

Boris Ocepek 

NENEHNO PAŠA ZA OČ I — Čar Sa-
vinjskega gaja niso le tulipani in po-
mladansko cvetje. Tudi v poletnih me-
secih je čudovit in vsekakor vreden 
ogleda. Letos so zabeležili veliko število 

obiskovalcev, vse več pa je ljubiteljev 
cvetja in narave iz tujine (na sliki). 

Letos so v gaju uredili elektriko in na-
prave za namakanje. 

Anton in Angela Ručman iz Šoštanja 

Še vedno se imava rada i t 

f f 

Praznovanje 60. letnice skupne-
ga življenja je redek, a zelo lep 
dogodek. Tako za tista, ki 
praznujeta biserno poroko kot tudi 
za njune sinove, hčere in vnuke. 

Biserno poroko sta preteklo 
soboto praznovala Anton in Ange-
la Ručman iz Šoštanja. Ručmano-
va sta dobra gostitelja in prijetna 
sogovornika. Polna lepih in prije-
tnih vtisov sta nam ob obisku 
povedala tole: ,,Bilo je res lepo. 
Po 60. letih sklenitve zakonske 
zveze sva ponovno stopila pred 
matičarja, tokrat starejša za 60 
lepih srečnih let, polna izkušenj. 
Predvsem pa s prav toliko ljubezni 
v srcu kot takrat. Niti praznovanje 
zlate poroke ni bilo tako slovesno 
in veličastno kot sobotno prazno-
vanje. Pripravila sta nama ju hče-
ri, vnukinji in njihovi možje. Čisto 
odkrito vam povem, da nama je 
teh 10 let od zlate poroke ,,ušlo". 
Ne vem, kdaj so pretekla. Ne 
moreva si zamisliti, da je minilo že 
60 let od takrat, ko sva prvič rekla 
da. Bilo je tako lepo, da se s 
preprostimi besedami ne da pove-
dati." 

Njuna življenjska pot je bila 
večkrat posuta s trnjem kot s cvet-
jem. Anton se je rodil pred 84 leti 
v kmečki družini v Družmirju. 
Starši so mu kmalu umrli. Ze v 
zgodnjih otroških letih je okusil 
kako je treba trdo delati za kos 
kruha. Služil je pri kmetih v*plani-
ni, s 15. leti se je zaposlil v rudni-
ku. Preživel je obe svetovni vojni 
kot vojak, v drugi je bil celo v ta-
borišču obsojen na smrt. Po 
osvoboditvi je opravljal razna de-

la. Trgoval je z lesom, si deset let 
služil kruh na železnici. Zaradi sla-
bega zaslužka se je vrnil znova 
med knape in delal v rudniku vse 
do upokojitve. 

Tudi Angela je kmečka hči. Nje-
na mladost je bila nekoliko ,,lep-
ša", saj so bili starši premožni 
kmetje. Zaposlila se je v tovarni 
usnja v Šoštanju in tu dočakala 
upokojitev. Takole pravi: 
,,Poročila sem se s 16. leti. Rada 
sva se imela, poznala sva se že dalj 
časa, pa sva se vzela. V zakonu sta 
se nama.rodili dve hčeri. Težko 
nam je bilo, večkrat nam je trda 
predla. Ker sva bila skromna in 
pridna ter sva se dobro razumela, 
sva dočakala ta jubilej. Netfsmeva 

reči, da se nisva nikoli sporekla. 
Vendar nikoli prehudo. Eden brez • 
drugega nisva mogla biti in še 
danes se imava rada." 

Kot pravita, bi jima bilo sedaj 
zelo lepo. Hčeri sta obe pri kruhu, 
radi ju obiščeta in z njima pokle-
petata. Samo, če ne bi bilo te 
presnete bolezni. V veliko veselje 
sta našima slavljencema tri vnuki-
nje in pravnuk. Kljub starosti in-
bolezni, se Ručmanova še ne data. 
Hodita na sprehode, zelo rada 
vrtičkata in gojita lepo cvetje. Na 
sam dan poroke sta se celo zavrtela 
in marsikatero skupaj zapela. Pe-
sem ju je spremljala vse življenje. 
Ob praznovanju biserne poroke 
jima seveda tudi mi čestitamo. 

Anton in Angela Ručman 

Vincenc in Elizabeta Medved iz Skornega 

»Večkrat je bilo hudo" 
Preteklo soboto je bilo veselo 

tudi pri Medvedovih v Skornem. 
Vincenc in Elizabeta sta slavila 
zlato poroko, 50. letnico skupnega 
življenja. 

Obiskali smo ju in se z njima 
zapletli v kratek pogovor. Ko smo 
se pogovarjali o praznovanju, 
izmenjali nekaj vsakdanjih besed, 
so stopile Elizabeti solze v oči. Mi-
sli so j i tisti hip šle daleč nazaj, v 
tista težka mladostna leta. Elizabe-
ta se je rodila leta 1906 v Skornem. 
Očetu je kmalu izgubila. Z mamo 
sta okusili vse grenkobe, ki jih je 
življenje prinašalo s sabo. Teh pa 
ni bilo malo. Da sta lahko živeli, je 
Elizabeta služila pri kmetih, štiri 
leta pa je delala v zdravilišču v 
Topolšici. Drobne dekliške roke so 
že zgodaj postale žuljave. ,,Kaj 
dosti od življenja nisem nikoli 
imela. Več je bilo slabega kot do-
brega. To je dobro, da vse mine." 

Možu Vincencu je težko delo 
zdaj v tovarni usnja Šoštanj, dru-
gič v lesni industriji, pustilo svoje 
sledi. Tudi njegova mladost ni bila 
rožnata. Rodil se je leta 1907 v 
Strmcu pri Logatcu. Družina se je 
preselila v Skorno, saj je oče ruda-
ril. ,.Težko je bilo za službo, kruh 
in denar. Trdo je bilo, prestali pa 
smo kljub temu." 

Oba sta preživela obe vojni. 
Vincenc je bil leta 1942 na delu v 
Nemčiji. Od tam se je vrnil ves bo-
lan. Elizabeta je morala v tem času 
sama skrbeti' za osem lačnih ust. 
Denarja pri hiši ni bilo nikoli do-
volj. ,,Misli človeku ne smejo pre-
daleč nazaj, saj drugače ne moreš 
verjeti, da si vse to preživel. Se 
sreča, da sva se razumela. Ljube-

zen nama je ,,pomagala", da sva 
ovire lažje premagovala," sta 
dejala. 

Znova smo se pogovarjali o 
praznovanju, ki je za oba nepoza-
ben dogodek še dolgo se ga bosta z 
veseljem spominjala. ,,Praznova-
nje je bilo zelo lepo in slovesno. 
Zahvaliti se morava otrokom. 
Živih, zdravih, srečno poročenih in 
pri kruhu jih je še šest. Na mati-
čnem uradu nama je bilo tako kot 
takrat, ko sva se prvič vzela. Še 
vedno sva polna lepih vtisov, ki 
nama bodo ostali dolgo v 
spominu. V življenju nama nikoli 
ni šlo dobro. Na stara leta pa bi 
lahko živela kot ,.ptička na veji", 

če ne bi bilo vmes bolezni. Tako 
pa sva oba bolehna." 

Kljub bolezni in starosti sta še 
vedno pridna. Pomagata sinu pri 
kmetovanju na manjši kmetiji, pa 
tudi pri delu v vrtu ali pri krmlje-
nju živine so njune žuljave in zga-
rane roke še vedno poleg. Zelo ve-
sela sta obiska vnukov in vnukinj, 
saj jih imata zelo rada. Tako kot 
sta sama skromna že vse življenje, 
so skromne tudi njune želje. 
,,Želiva si le zdravja in miru. Dok-
ler bova še vsaj malo pri močeh, 
bo v naši hiši vedno veselo." 
Zlatoporočencema Vincencu in 
Elizabeti Medved iz Skornega se-
veda tudi naše čestitke. 

Vincenc in Elizabeta Medved 



REDNI KINO VELENJE 
Četrtek, 25. 8. ob 19. in 21. uri 
SEKTA IZ MARRAKECHA — 

francoski,  kriminalka. V gl. vlo.: 
Carole Chauver. 

Petek, 26. 8. ob 11. uri 
SMTRONOSNI ANGELI — 

hongkonški, avanturistični, v 
vi.: Dana. 

Petek, 26. 8. ob 19. in 21. uri 
CARMEN IZ GRANADE— 

španski, drama. V gl. vi.: Sara 
Montiel. 

Sobota in nedelja, 27., 28. 8. ob 
17. in 19. uri 

Iščemo najstarejšo 
fotografijo 
Čeprav je odziv na to našo stalno 

rubriko precejšen in smo tudi ob-
javili že veliko število zanimivih 
starih fotografij pa vendar še ni-
smo povsem zadovoljni. Želeli bi, 
da se odzovete še v večjem številu 
in nam prinesete posnetke, ki pri-
kazujejo kraje, delo, življenje in 
običaje v preteklem obdobju v naši 
dolini. Objavljamo vse zanimive 
fotografije, ki prikazujejo obdobje 
tlo leta 1970, obenem pa si seveda 
želimo, da pobrskate po svojih 
predalih in albumih, če morda 
prav vi ne hranite najstarejše fo-
tografije nastale na našem obmo-
čju. Zelo si želimo tudi fotografije, 
ki so nastale med NOB ali ob iz-
gradnji Titovega Velenja. 

Naj vas zopet spomnimo. Vse 
objavljene fotografije honoriramo, 
če pa posebej želite, vam jih tudi 
vrnemo. S to rubriko bomo kon-
čali čez dve leti ko bomo slavili 20-
letnico izhajanja našega tednika in 
10-letnico delovanja radia. Takrat 
bomo pripravili tudi razstavo vseh 
poslanih fotografij, istočasno pa 
posebej nagradili tistega, ki nam 
bo prinesel najstarejšo fotografijo. 

Poškodbam 
podlegel 

Po regionalni cesti iz  Šoštanja 
proti Titovemu Velenju je peljal 
17. avgusta okoli 19. ure voznik 
osebnega avtomobila LJ 368-962 
Josip Novak. Ko je pripeljal v 
desni nepregledni ovinek malo 
prek križiščem s Šaleško magi-
stralo, ga je zaradi neprimerne 
hitrosti na mokrem cestišču za-
neslo v levo, pri čemer je s 
sprednim delom avtomobila trčil 
v osebni avtomobil CE 414-17, ki 
ga je nasproti pravilno pripeljal 
Franc Dimec. Trčenje je bilo 
tako silovito, da je zadnji del 
osebnega avtomobila CE 414-17 
odtrgalo. Pri nesreči so bili hudo 
telesno poškodovani voznik 
Franc Dimec, njegova dva otro-
ka in Ivan Mihelič. Desetletni 
Bojan Dimec je med prevozom v 
zdravstveni dom podlegel po-
škodbam. 

Sreda, 31. 8. ob 17. in 19. uri 
TOPI.A BRATA — italijansko-

francoski,  komedija. V gl. vi.: 
Ugo Tognazzi. 

Sreda, 31. 8. ob 21. uri 
KAKO SEM BIL SISTEMATI-

ČNO UNIČEN OD IDIOTOV — 
domači, komedija. 

KINO DOM KULTURE 
Četrtek, 25. 8. ob 20. uri 
CARMEN IZ GRANADE — 

španski, drama. V gl. vi.: Sara 
Montiel. 

KINO ŠOŠTANJ 
Sobota, 27. 8. ob 20. uri 
CARMEN IZ GRANADE — 

španski, drama. V gl. vi.: Sara 
Montiel. 

Nedelja, 28. 8 ob 18. in 20. uri 
SEKTA IZ MARRAKECHA — 

francoski,  kriminalka. V gl. vi.: 
Carole Chauvet. 

Ponedeljek, 29. 8. ob 20. uri 
SMRTONOSNI ANGELI — 

hongkonški, avanturistični. V gl. 
vi.: Dana. 

Sreda, 30. 8. ob 20. uri 
BOJEVNIKI SHAOLINA — 

ameriški, kriminalka. 

KINO DOLIČ 
Petek, 26. 8. ob 21. uri 
SMRTONOSNI ANGELI — 

hongkonški, avanturistični. V gl. 
vi.: Dana. 

Torek, 30. 8. ob 21. uri 
CARMEN IZ GRANADE — 

španski, drama. V gl. vi.: Sara 
Montiel. 

Danes objavljamo fotografijo, 
ki prikazuje igralce, ki so nastopili 
v igri Miklova Zala v Šoštanju. 
Slika je bila posneta poleti leta 
1926. 

SMRTONOSNI ANGELI — 
hongkonški, avanturistični, V gl. 
vi.: Dana. 

Sobota, 17. 8. ob 21. uri 
IGMANSKI POHOD — domači, 

vojni. V gl. vi.: Tihomir Arsič. 
Nedelja, 28. 8. ob 21. uri 
HALO, TAKSI! — domači, kri-

minalka. V gl. vi.: Bata Živojino-
vič. 

Ponedeljek in torek, 29., 30. 8. 
ob 17. in 19. uri 

BOJEVNIKI SHAOLINA — 
ameriški, kriminalka. V 

Ponedeljek, 29. 8. ob 21. uri 
CIFRA MOŽ —domači. 
Torek, 30. 8. ob 21. uri 
MEDENI MESEC — domači, 

erotska kriminalka. V gl. vi.: Slo-
bodan Milovanovič. 

Najboljša poletna 
fotografija 
S to rubriko pa nikakor nismo 

zadovoljni. Čeprav je v naši občini 
veliko fotografov in čeprav tudi tu 
vsako objavljeno fotografijo ho-
noriramo, pa je odziv zelo skro-
men. Tudi izbor fotografij je pov-
prečen. Žal se člani fotokluba do-
slej s svojimi fotografijami v tej 
rubriki še niso predstavili. 

Za najboljšo poletno fotografijo 
bo avtor prejel posebno nagrado. 
Zato pohitite! Čas se naglo izteka 
in kaj kmalu bomo pričeli izbirati 
Najboljšo jesensko fotografijo. 
Tokrat objavljamo bolj enosta-

ven popotni posnetek Marka Ma-
rinška. Na njem namreč ni ničesar, 
kar bi ga izdvojilo od številnih fo-
tografij za družinski album. Avtor 
mu je nadel naslov Jutro, mi pa 
mu priporočamo, dfi skuša vsaj v 
posnetke, ki jih pošilja za takšne 
rubrike vnesti več kreativnosti. Da 
je to možno, je že dokazal. 

veliko znižanj? konfekcije po zelo uqodnth csTOrfl 
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salon n 

V letu 1984 novi trgovini 
M cluba v Mariboru in Ko-
pru 

Tovarna v Titovem Velenju Salon M v Titovem Velenju 

cA+Jr M M H I S A M M 

MODNI SALON TITOVO 
VELENJE 

Oddelek po meri Titovo Ve-
lenje 

Tovarna Modnega salona v 
Gradu — prispevek manj 
razvitim območjem Slove-
nije 

Uspešen  prodor  M  c/uba 
na  domača  in  tuja  tržišča 
Izdelke  Modnega  salona  ne 
kupujejo  le  kupci  iz Jugo-
slaviji,  ampak  tudi  v  Zvezni 
republiki  Nemčiji,  ČSSR 
Italiji.  . . 
M  club  si  uspešno  utira  pot 
tudi  v  Londonu 
Zimske  olimpijske  igre  Sara-
jevo  84  bodo  v  znaku  M 
c/uba 

Trgovina M cluba v L jub l jan i 

Mnogi športniki in športnice v oblačilih M cluba, 
tudi brata Petrič 

i \imm 
r i t i 

2 i m 

Trgovina M cluba tudi v 
Ljubljani 

Salon M v Titovem Velenju 
Industrijska trgovina v Tito-
vem Velenju 



KOLEDAR 

Četrtek, 25. avgusta — Ludvik 
Petek, 26. avgusta — Aleksander 
Sobota, 27. avgusta — Monika 
Nedelja, 28. avgusta — Avguštin 
Ponedeljek, 29. avgusta — Sabi-

Torek, 30. avgusta -
Sreda, 31. avgusta -

- Feliks 
Rajko 

MALI  OGLAS! 
PRODAM vikend v 4. fazi iz-

gradnje v velikosti manjše stano-
vanjske hiše v neposredni bližini Ti-
tovega Velenja. Peter Tratnik, Ki-
dričeva 7, Titovo Velenje, telefon 
852-460. 

PRODAM hladilnik 120 L v 
omari. Franc Janežič, Efenkova 2, 
Titovo Velenje. 

PRODAM kotno sedežno garni-
turo in regal za dnevno sobo. Zor-
čič, Foitova 4, Titovo Velenje. 

PRODAM Veplasovo jadralno 
desko ,.Tornado" po ugodni ceni. 
Rabič, telefon 852-526. 

KUPIM otroški zložljiv italijan-
ski športni voziček ,,PEG B1EM-
ME" Aljaž, telefon 852-528. 

Ugodno PRODAM barvni televi-
zor „950 Color Gorenje". Infor-
macije na telefon 850-569 med 13. 
in 15. uro. 

PRODAM super vrhunski Hl-Fl 
stolp, znamke Kenwood. Franjo 
Majhen, Kardeljev trg 3, Titovo 
Velenje. 

PRODAM hišo z nekaj zemlje in 
vinogradom v Lokovici pri Šošta-
nju. Ivan Ušen, Lokovica 124, Šo-
štanj. 

ODDAM ogrevano sobo fantu v 
Titovem Velenju. Pismene ponud-
be poslati v uredništvo. 

Obrtniki! SPREJMEM razna 
obrtna dela na domu. Telefon 
851-596. 

IŠČEM pridnega kmetovalca z 
ženo za delo na kmetiji molznih 
krav pri Slavonskem Brodu. Ob-
vezno mora znati delati s kmetijski-
mi stroji. Osebni dohodek 20.000 

NUDIMO vam kemično či-
ščenje tekstilnih, talnih oblog 
in oblazinjenega  pohištva na 
domu. Informacije vsak pone-
deljek od 7. do 8. ure in od 15. 
do 16. ure. Lojze Hernaus, 
Veljka Vlahoviča 7, Titovo Ve-
lenje, telefon 850-893. 

Cenjene stranke obveščam, 
da ponovno sprejemam naroči-
la za globinsko izpiranje talnih 
oblog. Informacije vsak pone-
deljek od 7. do 8. in od 15. do 
16. ure. Jože Čeplak, Šaleška 
2 a, Titovo Velenje, telefon 
851-134. 

Elektronsko natančno ugla-
šujem klavirje. Kličite v popol-
danskem času na: telefon 
851-493, Čeme. 

Prodam osebni avto zastava 
101, letnik 1976. Kuzman, Šale-
ška 2 a, Titovo Velenje, telefon 
851-142. 

din, delovna doba, socialno zava-
rovanje. Stanovanje in hrana brez-
plačna. Zainteresirani naj se javijo 
na naslov: Željko Mikulič, Farma 
Mikulovac, Donja Bebrina, 55000 
Slavonski Brod. 

DEŽURSTVA 
ZDRAVNIKI V ZDRAVSTVE-
NEM DOMU VELENJE 

Četrtek, 25. avgusta — dr. Hra-
stnikova (dnevna), dr. Zičkar (no-
čni) 

Petek, 26. avgusta — dr. Grošelj 
(dnevni), dr. Zupančič (nočni) 

Sobota, 27. avgusta — dr. Kunej 
(glavni), dr. Markovičeva (notra-
nja) 

Nedelja, 28. avgusta — dr. Kunej 
(glavni), dr. Markovičeva (notra-
nja) 

Ponedeljek, 29. avgusta — dr. 
Glušičeva (dnevna), dr. Grošelj 
(nočni) 

ZDRAVNIKI V ZDRAVSTVENI 
POSTAJI ŠOŠTANJ 

Četrtek, 25. avgusta — dr. Stu-
par 

Petek, 26. avgusta — dr. Menih 
Sobota, 27. avgusta — dr. Menih 
Nedelja, 28. avgusta — dr. Me-

nih 
Ponedeljek, 29. avgusta — dr. 

Pirtovšek 
Torek, 30. avgusta — dr. Dvor-

šak . 
Sreda, 31. avgusta — dr. Menih 

ZOBOZDRAVNIKI V ZDRAV-
STVENEM DOMU VELENJE 

Od 8. do 12. ure v zdravstvenem 
domu Velenje, sicer v pripravlje-
nosti na domu: 

Sobota, 27. avgusta — dr. Marti-
na Erdelji. Prešernova 22b, Titovo 
Velenje. 

Nedelja, 28. avgusta — dr. Mar-
tina Erdelji, Prešernova 22b, Tito-
vo Velenje. 

VETERINARSKA POSTAJA ŠO-
ŠTANJ 

Od petka, 28. avgusta do četrtka 
1. septembra — Ivo Zagožen, 
Vrnjačke Banje 7, Titovo Velenje, 
telefon 852-381. 

MEHX TKANINA CELJE 

Cenjene stranke OBVEŠČAMO, da smo prodajalno „MARTA' 
trgovskega podjetja TKANINA iz Celja 

PRESELILI 
v novo prodajalno MOJCA 

ulica Petra Stanteta-Skale v novem naselju Šalek 2 v Titovem Velenju. 

Tudi v prodajalni MOJCA vas bomo z izbiro blaga 
in nizkimi cenami izdelkov poskušali zadovojiti. 

Priporoča se 

MIEKX 

Dopisujte 
v  naše 

glasilo 
Nač  čas 

k 

i 
SOZD  Rudarsko 
elektroenergetski 
kombinat  Velen/e 
DO Rudnik  lignita  Velenje 
n. sol.  o., Titovo  Velen/e 
63320 Titovo  Velenje 

Rudarsko elektro-energetski kombinat Titovo Velenje 
DO RUDNIK LIGNITA VELENJE 
Kadrovska služba 

Komisija za delovna razmerja pri DS DSSS 

OBJAVLJA 
dela in naloge 

ODGOVORNA RUDARSKO-TEHNOLOŠKA DELA 

Pogoji: 
— visoka strokovna izobrazba rudarske smeri 
— najmanj 1 leto samostojni rudarski tehnolog 
— strokovni izpit za metansko jamo 
— znanje tujega jezika 
Kandidati naj vložijo pismene prijave z ustrezno dokumenta-
cijo v roku 8 dni od dneva objave na naslov: Kadrovska 
služba DO RLV, Prešernova 10, TITOVO VELENJE. 
Prijavljene kandidate bomo pismeno obvestili v roku 15 dni 
po opravljeni izbiri. 
Delo se združuje za nedoločen čas. 

SREČNOI 

TKANINA CELJE 

Ljubečna pri Celju 

Zlata harmonika Ljubečne 
V Ljubečni priCelju bodo3. 

in 4. septembra pripravili tra-
dicionalno tekmovanje har-
monikarjev z diatonično har-
moniko. Letošnja prireditev, 
ki je tretja po vrsti, bo imela 
mednarodni značaj. Pričaku-
jejo, da bodo nastopili tudi 
harmonikarji iz Avstrije in 
Italije. Organizatorje Kultur-
no umetniško društvo Lju-
bečna skupaj z Novim tedni-
kom in Radiom Celje. 

Zaradi velikega števila na-
stopajočih. ki ga pričakujejo, 
bo predtekmovanje na Fran-
kolovem. finale pa v Ljubečni. 

Vsak, ki bo nastopal bo dobil 
praktično nagrado, najboljši 
trije pa denarno. Poleg tega pa 
bo najboljši harmonikar dobil 
tudi pokal Zlate harmonike 
Ljubečne. Še vedno se lahko 
prijavite na naslov: K U D 
Ljubečna, 63211 Škofja vas. 

gorenje 
Spoštovani kupci 

obveščamo vas, da je obra-
tovalni čas prodajalne GORE-
NJE na Celjski 19 v Titovem 
Velenju od 22. 8. 1983 dalje 

ob delavnikih od 8. do 
16. ure 

in ob sobotah od 8. do 
12. ure 

Priporočamo se za obiski 

SPOMIN 

Dne 28. avgusta mineva leto, odkar nas je zapustila naša draga 
žena, mama, hčerka in sestra 

Zofka  Zemljak 
Draga, grenka je resnica, da te ni več med nami. Brez tebe je naš dom prazen, odet v 
žalost in samoto. Odšla si tja, kjer ni več trpljenja in bolečin. Ljubezen ti lahko 
vračamo samo še s cvetjem in plamenčki sveč. Toda v naših srcih še vedno živiš in 

spomin nate ne bo nikoli umrl. 

VSI NJENI 

ZAHVALA 

Ob boleči in mnogo prerani izgubi našega dragega sina, brata in 
vnuka 

Bojana Dimca 
iz Titovega Velenja 

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom in vsem, ki ste nam v težkih 
urah pomagali. 

Zahvala velja tudi sošolcem, kolektivu osnovne šole Antona Aškerca, Smučarskemu 
skakalnemu klubu, tabornikom, gasilcem, hišnemu svetu in prijateljem. 

Enako tudi duhovniku za opravljen obred. Zahvaljujemo se tudi zakoncema, ki sta 
prva priskočila na pomoč na kraju nesreča in osebju zdravstvenega doma Titovo 

Velenje. 

Za tolažbo in pomoč se zahvaljujemo tudi TGO-TOZD Pohištvo in REK-DO Jamska 
mehanizacija. 

Še enkrat hvala vsem, ki ste ga spremljali na njegov mnogo prerani grob in mu 
darovali cvetje. 

Neutolažljivi: mama Majda, oče Franci, brat Darko in sorodniki. 

Smrt  se  izlila  je  v bledo  obličje, 
pogled  je  zaplaval  v neznani  pokoj, 
ni  več  trpljenja  ne  bolečine, 
Življenje  je  trudno  končalo  svoj  boj. 

Trdina 

Z A H V A L A 

Ob boleči in nenadomestljivi izgubi dragega moža, očeta, starega očeta, 
svaka in strica 

Ivana Ribiča 
iz Pesja 

se iskreno zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem in znancem, ki so nam stali ob stra-
ni v najtežjih trenutkih, darovali cvetje in ga pospremili na njegovi zadnji poti. 

Posebej se zahvaljujemo prim. dr. Alojzu Fijavžu, ki mu je lajšal bolečine. 

Prav lepa hvala godbi REK za zaigrane žalostinke, pevcem za zapete pesmi, upokojencem REK za 
častno stražo, govornikom KS Pesje, Društva upokojencev Pesje, Čebelarskega društva Mlinšek ter 
združenju Pesje za poslovilne besede ob njegovem preranem grobu ter duhovniku za opravljen obred. 

ŽALUJOČI: žena Marija, sin Ivan z družino, hčerka Marjana z družino in ostalo sorodstvo. 



Šoštanj: Trim plavanje 
Komisija za šport in rekrea- Vsi, ki radi plavate, boste la-

djo pri TVD Partizan Šoštanj hko preizkusili svoje zmožnosti 
bo pripravila to nedeljo, 28. od 10. do 14. ure na šoštanj-
avgusta, trim plavanje. skem bazenu. 

ROKOMETNI KLUB ŠOŠTANJ 

prireja 

VRTNO VESELICO 
na bazenu v Šoštanju, dne 28. avgusta 1983 
o£> 16. uri. 

Igral bo ansambel ŠIK iz Titovega Velenja. Za pi-
jačo in jedačo bo preskrbljeno. 

VABLJENI! 

Kino Titovo Velenje 

„Pulj po Puliu" 
SOBOTA, 27. 8. OB 21. URI 

pljena (močnejša) ekipa od 
novega prvenstva? 

O  tem  je  predsednik  10  kluba 
Marjan  Klepec  povedal:  »Letos  bo 
druga  liga  precej  močnejša  od 
lanske,  saj  so  med  drugim  iz  prve 
lige  izpadle  tudi  Osiječanke,  ki  so 
bile  lani  prvakinje  Evrope.  Torej 
lahko  pričakujemo,  da  bodo  gle-
dalci  v Rdeči  dvorani  v Titovem 
Velenju  videli  zelo  kakovosten 
rokomet.  Mi  si  želimo,  da  ne  bi 
bili  slabši  od  spomladi,  ko  smo  na 
koncu  našega  prvega  nastopa  v 
drugi  ligi  pristali  na  četrtem 
mestu.« 

Enako prizadevno kot prva ekipa 
trenirajo tudi ostale selekcije. Te so 
celo trenirale dvakrat na teden ves čas 
počitnic pa trenirajo celo vsak dan. 
Takšne prizadevne priprave so ra-
zumljive. saj bo članska B ekipa letos 
nastopala v republiški ligi vzhod. 
Tekmovale bodo tudi mladinke, osta-
le selekcije pa se bodo udeležile vseh 
tekem, ki jih bo organizirala Roko-
metna zveza Slovenije. Prva ekipa bo 
seveda odigrala več prijateljskih te-
kem tudi doma v Rdeči dvorani. Med 
drugim z jugoslovansko mladinsko 
državno reprezentanco, ki bo prihod-
nji mesec prišla na kratke priprave v 
Titovo Velenje. 

IGMANSKI POHOD (Igmanski marš) 
Režija: Zdravko Šotra 
Igrajo: Tihomir Arsič, Lazar Ristovski, Bata Živojinovič, Mi-

lena Zupančič, Radko Polič in drugi 
,,ZLATA ARENA" za masko 

NEDELJA, 28. 8. OB 21. URI 

HALO, TAKSI! (Halo taksi) 
Režija: Vlastimir Radovanovič 
Igrajo: Bata Živojinovič, Svetlana Bojkovič, Pavle Vujisič in 

drugi 

PONEDELJEK, 29. 8. OB 21. URI 

CIFRA-MOŽ (Pismo-glava) 
Režija: Bato Čengič 
Igrajo: Mladen Nelevič, Mira Furlan, Zijah Sokolovič 

TOREK, 30. 8. OB 21. URI 

MEDENI MESEC (Medeni mjesec) 
Režija: Nikola Babič 
Igrajo: Slobodan Milovanovič, Biserka Ipša, Nada Abrus, 

Ljubiša Samardžič, Zvonko Lepetič in drugi 

SREDA, 31. 8. OB 21. URI 

KAKO SEM BIL SISTEMATIČNO UNIČEN OD IDIOTA 
(Kako sam sisten.jtski uništen od idiota) 
Režija: Slobodan Šijan 
Igrajo: Danilo Stojkovič, Jelisaveta Sablič 

ČETRTEK, 1. 9. OB 21. URI 

BALKAN EKSPRBp (Balkan Ekspres) 
Režija: Branko Baletič 
Igrajo: Dragan Nikolič, Bora Todorovič, Bata Živojinovič, 

Olivera Markovič in drugi 
„ZLATA ARENA" za glasbo in stran. žen. vlogo, 
nagrada občinstva. Študijev ,,JELEN" 

PETEK, 2. 9. OB 21. URI 

VONJ TELESA (Zadah tela) 
Režija: Živojin Pavlovič 
Igrajo: Dušan Janičijevič, Rade Šerbedžija, Metka 

Franko-Ferrari  in drugi 
,.VELIKA ZLATA ARENA" kot film leta 
3 ,.ZLATE ARENE" za scenarij, glav. žen. vlogo in str. 
moš. vlogo 

Iz filma Igmanski pohod 

Taborniki mozirske občine 

Izobraževanje v lastnem taboru 
Alpinizem 

Uspešni v 
Franciji 

Mozirski in gornjegrajski alpi-
nisti so juli ja skupno pripravili 
plezalno odpravo v francoske 
alpe. Alpinisti iz Gornjega grada 
so preplezali normalno smer na 
Mont Blanc, mozirski pa zahtev-
no smer Gervassutti ter smer 
Cantamin, kombinirano s pristo-
pom na najvišji vrh Evrope. Jože 
Ošep, Andrej Grudnik, Tone 
Pavlič (AO Celje) in Ludvik 
Petek so v dveh navezah opravili 
tudi zahtevno prečenje. Ta pleza-
nja vsekakor ni bila lahka, saj so 
bili fantje v steni 19 ur, zmogli pa 
so tudi 800 metrov višinske 
razlike. 

V postojanki Col du Midi so 
opravili tudi alpinistični krst. 
Bilo je želo veselo, velja pa 
poudariti, da je bilo malo takš-
nih. ki so bih »tepeni« na tej 
višini. Za dobro vzdušje in polne 
želodce so skrbeli Milan KojčT' 
Suzana Grudnik in Branka Lo-
čan, zelo marljiv pa je bil tudi 
član AO Kamnik Marjan Kaker. 
Poleg novih izkušenj in doživetij 
bo ta odprava vsekakor lepa 
spodbuda za nadaljnje delovne 
aJccije in bodoče, še težje pre-
skušnje. 

Na tržnici 

Že prva 
paprika za 
ozimnico 

Ta ponedeljek je bila velenjska 
tržnica nekoliko bolje založena 
kot je bila prejšnji teden. Cene 
pa so še vedno precej visoke, 
čeprav se počasi le znižujejo. 

Papriko prodajajo po 60 dinarjev za 
kilogram, če pa jo kupite več že za 
ozimnico, jo dobite tudi po 45 dinar-
jev. Pri prodajalcu, ki jo je pripeljal iz 
Srbije, j i lahko za večje količine še 
znižate ceno. Prodal vam jo bo tudi po 
40 dinarjev. Paradižnik je še vedno 
drag. kar 60 dinarjev je potrebno 
odšteti za kilogram. V trgovini je za 10 
dinarjev cenejši. Tudi čebula je še 
vedno po 60 dinarjev, krompirje po 
30 dinarjev, v trgovini pa ga dobite za 
23 dinarjev, kjer je tudi čebula cenejša 
kar za 20 dinarjev. Papriko pa v 
trgov ini prodajajo po 45^dinarjev. 

Grozdje prodajajo na trgu po 50 in 
55 dinarjev, slive po 30 in 40. lubenice 
po 25 in 30 in hruške po 50 in 60 
dinarjev za kilogram. Na trgu smo 
zaman iskali solato, prodajali pa sojo 
v trgovini, kjer je kilogram veljal 62 
dinarjev. Čeprav je sadja v tem 
letnem času dovolj, lahko kupite tudi 
pomaranče, ki so po 86 dinarjev. 

Cene med trgovino in tržnico se 
precej razlikujejo. Dobro je. da to 
veste, preden se odločite za nakup. 

Alojz, Mirko in Valentin Kreuh z vozilom Har tbure , 
lastne konstrukcije in izdelave, van j so vložili mnogo 
znanja, ša več denarja in nešteto ur trdega dela, pred 
startom. 
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3 ,,ZLATE ARENE" za režijo, glav. moš. vlogo in ka-
mero 

IGOR GOLOB je med na-
jmlajšimi v taboru, sicer paje ta-
bornik že tri leta. Za tabornike je 
zvedel v vrtcu, lani je že taboril v 
Splitu in je torej letos že drugič v 
naravi: »Sedaj sem še murn, 
kmalu pa se bom z zaobljubo 
priključil medvedkom in čebeli-
cam. Tabornik sem zato, da se 
bom kaj pametnega naučil, všeč 
mi je, ko plavamo, pojemo, dela-
mo vozle in podobno. Tudi na 
straži me sploh ni strah,« je po-
nosno dodal. 

ROMANA GRUDNIK je med 
najbolj izkušenimi taborniki, saj 
je na taborjenju že šestič: »Za ta 
borništvo meje navdušila kolegi-
ca in ko sem bila prvič na kreso-
vanju sem se dokončno odločila. 
Všeč mi je življenje v naravi, 
veliko se naučimo, navajamo se 
na delo in red. radi hodimo v 
planine, streljamo z loki in opra-
vljamo še veliko drugih koristnih 
in zanimivih stvari. 

Šmartno : Rudar 1:2 

Točki zasluženo gostom 

Motociklizem 

Lovorov venec za Kreuhe 
Preteklo soboto je bila na 

motodromu G robnik pri Reki 
dirka za republiško prvenstvo 
motociklistov, ki so seje udeležili 
tudi tekmovalci iz obeh velenj-
skih klubov. 

V kategoriji do 50 ccm — 
šport, je naš edini predstavnik 
Roman Zbičajnik zasedel četrto 
mesto. 

Organizatorji (AMD Slovenija 
— avto iz Ljubljane) so pripravili 
tudi dirko v razredu do 1000 ccm 
s prikolico. Udeležile so se je vse 
najboljše jugoslovanske posadke. 
Prvo mesto in lovorjev venec sta 

na tej dirki osvojila Valentin in 
Alojz Kreuh (Wartburg — 
AMTK Titovo Velenje). Drugo 
mesto je po odstopu posadke 
Goršič-Remše, zasedla posadka 
Popovič in Dobelšek (Vamaha 
— AMD Arandelovac). tretje pa 
dvojica Tomic-Marš (AMD 
Šaleške doline). 

Po zmagi za pokal Huberta 
Camleka v Arandelovcu in sedaj 
na Grobniku, sta Valentin in 
Alojz Kreuh najuspešnejša jugo-
slovanska posadka v letošnjem 
letu. 

Tri nove igralke 
Čeprav je do začetka rokomet-

nega prvenstva v drugih ligah še 
razmeroma daleč — začelo se bo 
predvidoma šele konec septem-
bra se tako rokometašice Velenja 
kot rokometaši Šoštanja že od 
začetka avgusta marljivo pripra-
vljajo na novo prvenstveno sezo-
no. Tokrat bomo zapisali nekaj 
več o pripravah Velenjčank. 

Dekleta redno, vsak dan treni-
rajo že od prvega avgusta dalje. 

Ker morajo tudi v tem klubu 
varčevati z denarjem, imajo pri-
prave kar doma. Ekipo še naprej 
vodi izkušeni trener Anton Bašič. 
letos pa bo konkurenca za naj-
boljšo postavo precej večja kot je 
bila doslej; to pa gotovo tudi 
pomeni še večjo borbenost 
igralk, ki bodo na igrišču. Njiho-
ve vrste so namreč okrepile kar 
tri nove igralke: mladinska dr-
žavna reprezentativka Čefarino-
va(prej Mlinotest Ajdovščina), iz 
Fužinatja je prišla Maticova, iz 
Gornje Radgone pa Pozničeva. 

Kaj pričakuje tako okre-

Taborniki odreda Savinjskih 
partizanov iz Moziija so si ob 
Savinji v bližini Šentjanža uredili 
prijeten tabor, ki ga namenjajo 
vzgoji vseh svojih članov. Ko bo 
dokončno urejen ga bodo ponu-
dili tudi svojim vrstnikom iz dru-
gih krajev. Zaradi varčevanja so 
svoje vsakoletno taborjenje tudi 
sami pripravili kar v tem taboru, 
pri čemer z veseljem poudarjajo 
vse večjo mero razumevanja in 
pomoči delovnih ter drugih orga-
nizacij, ki tabornikom zaradi nji-
hovega marljivega dela in razve-
jane dejavnosti vse bolj poma-
gajo. Izgradnja tabora se počasi 
bliža koncu, saj precejšen del le- Romana Grudn ik Igor Golob 

tošnjega desetdnevnega taboije-
nja namenili tudi tem opravilom. 

Tudi letos so na taboijenju 
skupno vsi taborniki, od najmlaj-
ših do najstarejših. Program so 
namenili preiskusu dosedanjega 
znanja, vadijo pa seveda tudi nove 
in bolj zahtevne veščine življenja v 
naravi. Pripravili so več pohodov, 
med njimi je bil tudi nočni, v ne-
deljo so krenili na Okrešelj in v 
ponedeljek obiskali vojake v ob-
mejni postojanki v Logarski doli-
ni, ki so slavili svoj praznik. Veliko 
pozornosti so namenili tudi orga-
nizaciji in vodenju tabora ter sa-
mostojnemu delu. Povedati velja, 
da tabor vodijo taborniki sami in 
povsem samostojno, vodstvo od-
reda njihovo delo le spremlja. 
Posebej velja pohvaliti Tonico 
Krivec, Janka Krivca in Andreja 
Kranjca, sicer pa so vsi udeleženci 
taboijenja pridni in vestni. 

/.a novo nogometno prvenstvo so se 
v Šmartnem dobro pripravili. Ta 
ugotovitev velja za vrle člane uprave 
in druge ljubitelje nogometa v tem 
kraju. Igrišče je dobilo novo podobo. 
Uredili so novo ograjo ter tako na 
najboljši način stopili na prste tistim 
vročekrvnežem. ki so se od časa do 
časa spozabili in pohiteli na igrišče, da 
bi svojo pravdo delili s sodnikom. Ob 
igrišču so uredili tudi nove tribune za 
gledalce. V sozvočju teh uspehov pa v 
nedeljo, v prvem prvenstvenem kolu, 
niso bili njihovi nogometaši, saj so 
igrišče zapuščali sklonjenih glav. Ob-
činski derbi so dobili, zasluženo, 

igralci Rudarja z. 2:1. 

Obe ekipi sta zaigrali v nekolikrr 
spremenjeni postavi od lani. V vrstah 
gostitelja ni bilo odličnega Hrena, ki 
bi ga menda po vsej sili radi videli v 
dresu Elkroja vodstvo tega mozirske-
ga kluba, braniti paje prenehal tudi 
Podgoršek. Po dolgem času pa je za 
domače spet zaigral Omladič, ki je 
nekai let nosil Rudarjev dres. 

Za Rudarja je znova dobro zaigral 
Mišetič. ki je eno sezono igral za 
Šmartno. Veliko so Velenjčani prido-
bjli z. Zirdumom. ki se je vrnil iz JLA. 
Čeprav brez. pravih treningov, je bil v 
nedeljo med najboljšimi igralci. Z igro 
je navdušil tudi Beliš, ki je pravi novi 
Rudarjev igralec. Prišel je iz Ojstrice 
(Dravograd). Sicer pa je v nedeljo 
veliko zanesljivost znova pokazal 
v ratar Cvetkov ič. Med igralci, ki še 
posebej zaslužijo pohvalo, paje treba 
omenitrtudi Jalušiča in Kaligara. 

Prvi so povedli domači igralci. V 39. 
minuti je Prašnikar ušel Rudarjevim 
obrambnim igralcem in se znašel sam 
pred vratarjem Cvetkovičem. Na 

presenečenje domačih gledalcev je 
gostujoči vratar njegov prvi uda ;c 
ubranil, s tem. da je žogo odbil, 
priletela je spet do Prašnikarja. ki jo je 
končno le potisnil v mrežo. Dobre štiri 
minute za tem je Boškoviču, Rudarje-
vemu srednjemu napadalcu, sreča 
obrnila hrbet. Silovito je streljal žogo 
proti mlademu domačemu vratarju, 
vendar se je odbila od prečke. Po 
dobrih šestih minutah igre v drugem 
polčasu pa je ta igralec le dosegel 
zadetek. Matko je nepravilno zausta-
vil Kaligara v svojem kazenskem 
prostoru in sodnik je povsem pravilno 
pokazal na belo točko. Po izenačitvi 
so domači igralci povsem popustili in 
le redko pri.iajali na Rudarjevo polo-
vico. V obdobju le premoči so Velenj-
čani zabili drugi zadetek. V 63. minuti 
je Boškovič preigral Frangeša. tako da 
mu je potisnil žogo med nogami, 
podal do Kaligara. ki je »izvlekel« 
vratarja in nato brez težav zatresel 
njegovo mrežo. Proti koncu srečanja 
so domači igralci zaigrali bolje in 
nekaj minut pred koncem je imel 
Frangeš veliko priložnost, da popravi 
napako pri Rudarjevem drugem za-
detku. Znašel se je v stoodstotni 
priložnosti, vendar je poslal žogo 
mimo vratarja Cvetkoviča. 

Tako smo videli v Šmartnem za 
začetek prvenstva vendarle zadovoljiv 
nogomet, žal. pa preveč prekrškov. 
Sicer pa je bilo srečanje športno. 

Šmartno: Krnovšek. Matko. Bajec. 
Rcdnak. (Ptic). Podvratnrk. Frangež. 
Korber (Kokotec). Zver. Kodre. Pra-
šnikar. A. Omladič 

Rudar: Cvetkovič, Nabernik. Bu-
škovič. Mišetič. Čelič. Jalušič, Steva-
novič. (Bcšvir). Zidrum. Kljajič. Bo-
škovič. Kaligaro. Beliš. 

Gostujoči vratar je bil zelo zanesljiv 

Filmi „Pulj po Pulju" bodo v rednem kinu. 

Jutranje umivanje in razgibavanje ob Savinji resnično 
osveži 


